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JAUME MASSAGUER 
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4. David Martínez Medina 
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12. Emili Enrich i Vila 
13. José Antonio Sanz Llenas 
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16. Antoni Rodriguez i Prat 
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Eblcni a les purtc». d'un nou procés electoral durant el q̂ ual» els ciutadans escoltarem un segiait'de projectes que pretendran Ilusionar -eis ciutadans mirant de captar així el vot cap a determinada agiupació. Però ja sabem tots que, moltes vegades una cosa són les promeses i ana altra bon diferent la realitat. 1 no pas perquè no hi liagi voluntat per part delv piopiisants Je dur-k) .i loiino 'sinó que de vegades, simplcmenl l.i do^tcncixcnvU de l'autèntica lealital de I enti.unat li un -Vjtintaiaeflt impedeix treballar amb dades fiables i aetaàKtzàdes."A la Vall d'Aro, en .uiuesi aspoLle .̂'ha anal coniplint, si més no pel que pertoca a grans projectes. Rstcm a les portes d'un nou procés electoral mercès el qual, els ciutadajís piwem mnnile.Ntai la nosUa satislatvio o he el descontent per ractuació dels diferents ^ p s poUtics municipals al llarg de la legtslatuía que ara s'acaba. Í5_urant tota la campanya, de ben segur oye escoltarem un seguit de promeses i projectes que pretrendran iLlusionat eís ciBtadans vers un projecte polític determinat. Però ja sabem tots que, moltes vegades, una cosa són les promeses i una altra ben diferent:» la realilat. tot i que a la Vall d'Aro no ens podem queixar mavsa en aquest sentit, més aviat ai contrari. 1 afans de complir deiermmats projectem sen̂ ê tenir en compte altres factors com el cost econòmic ha dut els Ajuntaments a situacions dilicils. 1 així. els encarregats de treure Ics cj<!tan>e.s del foc s han trobat amb I. me^iial·iliiai d haver de picndre meNure> dràstiques per evitai mals majois que ara, a l'hora de rccolhi cl fiuit do la tasca de quatre anys, es podriétt''tfotiaT"amb el càstig d'un electoril iiiiiai jk' les mesures que en inájoro menor grau han estat preses dc fmma tan obligada com aaiicbe inevitable. 1 la contrapartida p(KÍria sei cl rrelorn àl poder d'aquells que traspassaren un-, ajuntaments greument gendeutafe; Tot un contrascnlil. ^uests comicis,~des d'una postura ciutadana " ' perquè, en aquests moments delicats 5Íons adoptades- són importants car . „ d'unes quantes campanyes electorals ercií tei^ja ia de'sll)^ ttítf èlgra de la palla davant les propostes o el parl^^nse dir res, actituds i formes encara molt vigent!. i que, isalgrat^ífoti continuen donant resultat als qui les ^ ^ ^ ^ p . ^ L a ppíí&ca loí:^ té poc a veure amb la política d'Estat, "pròper.jaí ciutaaà.1 el nivell on la pell de la ciutadania és i ^ j e n s i w e a les decisions preses per la Corporació leŝ  "Tsév^Tfesures afecten molt directement. D'aquí que ;^s~onès que no pas les opcions polítiques en rros. Tothom sap mes o menys quin peu se necessitat d'haver d'escoltar grans el sí^tàcte diari que dóna el veïnatge és la millor 
. . s la situació del polític, que ós ..onscieni que necessita ^ es que l'aiuparin quan. un cop al poder, necessitarà un padrí ra \ ali a les altes esferes si \ol aconseguir exprémer la "a de les subvencions i ajudes. 
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10 CANDIDATURES PER A DOS AJUNTAMENTS 

Finalment deu candidatures d'agrupacions 
polítiques es presenten a les eleccions 
municipals del 28 de maig a la Vall d'Aro: 
quatre a Santa Cristina (P.S.C., CiU, E.R.C. i 
P.P.) i sis a Platja d'Aro (CiU, C.D.S., P.S.C., 
I.C., E.R.C. i P.P.). Si bé aquest nombre de 
candidatures ha estat regular en els diferents 
comicis d'ençà la represa de la democràcia, no 
deixa de sobtar que en pobles petits, amb un 
cens reduit hi hagi tal quantitat de propostes 
polítiques al govern municipal. És bó o dolent 
que sigui així? L'excessiva diversificació de 
candidatures perjudica el bon govern dels 
pobles? Aquesta és una pregunta que 
actualment es fa molta gent del carrer, sobretot 
de Castell-Platja d'Aro on aquesta situació és 
més palesa: sis candidatures per poc més de 
6.000 habitants és una xifra considerable. Però 
aquest és un fet inevitable fruit de l'exercici 
democràtic de la pluralitat política que dóna 
més alternatives als ciutadans a l'hora d'escollir 
les seves preferències polítiques. En realitat, el 
problema resideix en la dificultad de trobar 
homes i dones disposats a participar activament 
en la vida pública i més encara, trobar persones 
amb una preparació adequada per dirigir una 
entitat amb un pressupost de 2.000 milions de 
pta com és el cas de Castell-Platja d'Aro. 
I justament és l'econòmic el principal tema que 
hauran d'afrontar els polítics d'ambdòs 
municipis que resultin elegits. La pèssima 
situació econòmica en que trobaren els actuals 
governants els seus respectius Ajuntaments 
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encara no ha estat superada malgrat les mesures 
dràstiques empreses; la crisi d'aquests anys ha 
representat un destorb important per al 
sanejament de les arques municipals. De 
manera que, enguany, no es parla de grans 
projectes i obres sabent-se com se sap que 
qualsevol promesa feta en aquest sentit té 
moltes possibilitats de no poder-se dur a terme. 
A continuació, les diferents candidatures ens 
ofereixen les seves propostes en base a un 
qüestionari que els hem plantejat igual per a 
tots. Hem mirat de concretar al màxim les 
preguntes per tal d'obtenir respostes concises i 
puntuals sobre els principals temes que 
preocupen el ciutadà, sabedors com són del 
relliscossos que resulten els polítics quan han de 
respondre determinades qüestions que no han 
previst o que no interessa respondre. De fet, la 
concreció i detall en les respostes ajudarà el 
lector a valorar les seves propostes i la 
coneixença del municipi que volen governar. 
En el llistat de preguntes, n'hem intruida una de 
comuna a totes les llistes referent al tractament 
mancomunat de la Vall d'Aro, sensibles com 
som a aquest tema i conscients de que no resulta 
fàcil lligar un projecte polític d'aquest àmbit 
malgrat la importància que aquest tema té de 
cara al futur. De fet, només una agrupació 
política ha presentat un programa dens i estudiat 
del territori de la Vall d'Aro tractat com una 
unitat territorial. 
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El programa: CiU 

Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
Continuarem fent compatible el 
sanejament de la hisenda muni-
cipal, amb la millora del servei 
als ciutadans i les inversions 
d'obres i equipaments que el 
poble requereix. 
Cal proseguir, el pla d'etapes de 
cancel·lació dels préstecs per 
manca de tresoreria, que s'ori-
ginaren de la gestió del mandat 
anterior -647 milions de 
principal-. 
L'eliminació dels interessos 
d'operacions de tresoreria -320 
milions pagats, del juny del 1991 
al juny del 1995- juntament amb 
la consolidació a partir de 1995, 
de superàvit en el pressupost 
municipal. Són objectius príori-
taris, per assolir la nostra 
voluntat política de congelar els 
impostos. 
A llarg termini, volem retornar 
les finances de l'Ajuntament, a la 
situació en que les va deixar 
Convergència i Unió, el mes de 
juny de 1987. 
Quin és el nivell de desenvolupament turístic que veieu més adequat per a la 

La llista 
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1, Joén Giraut i Cot 
"2. Emili Riera Calvet 
3. Narciso Marisch Ferrer 
4. Lluís Moliné Mascort 
5. Catarina Corominas Sayols 
6. Dolores González Ridao 
7. Montserrat Barroso Gallego 
8. Enric López Ribas 
9. Martí Pericay Alberti 

10. Carolina Bergantiños 
Benavides 

11. Silvano Algaba Acedo 
12. Adoración Ramos López 
13. Montserrat Sala Calsina 

Suplents: 
14. Xavier Esteva Sabater 
15. Joan Nebot Solé 
16. Cosme Seguí Balmes 

nostra zona? 
El municipi com a producte 
turístic ha de vetllar priorità-
riament per a la seva imatge i 
netedat. La qualitat, que tant 
desitgem, sols l'assolirem en la 
mesura que la nostra oferta sigui 
encisadora per a la demanda de 
qualitat. 
Quina política de promoció penseu seguir? 
Les promocions han de ser 
innovadores, per cridar l'atenció 
d'un mercat cada vegada més 
competitiu. 
En quins punts cal millorar la 
seguretat ciutadana? 
Per evitar la delinqüència, cal 
solucionar la problemàtica social 
que moltes vegades la provoca, 
per això es potenciaran els 
serveis socials per evitar 
situacions de risc. Les accions de 
prevenció seran prioritàries i si 
hi han conflictes en la seguretat, 
s'hi aplicaran solucions d'acord 
amb la Junta de Seguretat 
Ciutadana, en la que hi parti-
ciparan els diferents cossos de 
seguretat de l'Estat. Som cons-
cients que la seguretat ciutadana 
és un element molt important en 
la qualitat de vida. L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
Una empresa professional està 
estudiant a fons l'estructura 
funcionarial i departamental de 
l'Ajuntament, per millorar el 
servei dels ciutadans i visitants. El Pla General d'Urbanisme continua essent vàlid? 
L'urbanisme és un element viu 
que ordena el creixement d'una 
ciutat, els planejaments que feu 
Convergència i Unió als anys 
vuitanta són plenament vigents i 
els resultats es poden constatar 
en innumerables indrets, que tots 
junts formaran la trama urbana 
del nostre municipi. No obstant, 
com tot element viu s'ha 
d'adaptar al ritme del temps i en 
el tema urbanístic es faran tots 
els cops de timó que calguin per 
adaptar-nos a les necessitats del 
moment i millorar el nostre 
creixement urbanístic. 

En quins punts creieu que el tema cultural ha d'anar lligat al turístic? 
L'oferta turística ha de ser el més 
diversificada possible. La cultura 
és un dels elements més 
apropiats per fer una oferta de 
qualitat i amb personalitat. Creieu que el tema cultural està sufícientment tractat i les infrastructures actuals, tan culturals com esportives, estan ben gestionades? Què propo-seu? 
Per anar endavant cal superar-se 
cada dia i mai s'arriba al final del 
camí. Des de l'inici de la 
humanitat, quan l'home ha actuat 
en positiu s'ha superat cons-
tantment. En el municipi cada 
dia hi han més col·lectius, que en 
l'esport, en la cultura, el maque-
tisme, les festes populars, estan 
millor organitzats. El voluntariat 
que composa aquestes institu-
cions, gestiona més eficaçment 
les associacions donant-los vida i 
engrescant cada dia a més gent, 
per tant seguirem col·laborant 
amb ells per la gestió de la 
majoria d'instal·lacions socio-
culturals. 
Què penseu dels Patronats (cultura, esports, turisme..,) com a forma de gestió dels diferents serveis? 
Tot és bo mentre els resultats 
siguin bons. Si aquests patronats 
els composen els col·lectius que 
ja fan una feina positiva ens 
sembla bona cosa. Quines fórmules creieu que són més adients per al bon funcionament d'aquests serveis? 
Ja hem dit que els clubs i 
associacions amb el voluntariat i 
la col·laboració dels Ajunta-
ments porten a bon fí moltes 
accions. Com controlareu el respecte al medi ambient, la netedad dels carrers, la contaminació acús-tica i ambiental? 
La depuració de les aigües, el 
reciclatge i classificació de 
deixalles, el manteniment de les 
platges i la mecanització de la 
neteja dels carrers són mitjans 
que ja s'utilitzen i el que més 



ajuda és la convicció del ciutadà 
que no s'ha d'embrutar, cal per 
tant, anar perfeccionant els 
mitjans que ja s'utilitzen. La 
vegetació, que es procura posar 
en tots els indrets possibles, 
també és una bona eina per 
enriquir el paisatge urbà. Quin tractament donareu a les festes populars? 
Les festes populars ha de 
disfrutar-les i organitzar-les el 
poble, l'Ajuntament hi col·labo-
rarà en el que faci falta. Platja d'Aro és o era un centre comercial i turístic de primer ordre. Quines mesures con-cretes proposeu per mantenir-lo i potenciar-lo a curt i llarg termini? 
El que s'ha fet en aquests últims 
quatre anys, ha actualitzat i 
donat un símbol de modernitat a 

la vegada que s'han humanitzat 
els espais, sobretot de la zona 
comercial tant de la franja 
marina com de la carretera i 
nucli comercial. Ara falta 
interconnectar millor aquests dos 
espais amb el projecte premiat, 
que afecta als carrers Església, 
Pineda del Mar, Nostra Sra. de 
Fanals i Costa Brava a part de 
seguir adequant les entrades 
perquè el visitant tant punt entri 
a casa nostra tingui la convicció 
de que entra en un lloc 
important, tal com realment és. La Vall d'Aro presenta una sèrie de problemes comuns a tots els municipis. Contempleu en el vostre programa dur a terme accions determinades en aquest sentit? Especifiqueu quines. 
Amb l'arribada de la Democràcia 

es féu una junta que la compo-
saven els municipis de Sant 
Feliu, Santa Cristina i el nostre, 
estem disposats a seguir aquesta 
línia si els veïns ho volen. Altres propostes. 
Cal dur a terme una política de 
corresponsabilitat en la gestió 
dels recursos. 
Dur a terme una bona ordenació 
dels drets i deures dels ciutadans. 
Per a ser una comunitat nova i en 
procés de formació cal promoure 
la convivència, el civisme. 
Promoure la integració entre els 
nouvinguts i els tres nuclis en 
una sola comunitat municipal. En cas d'haver de governar, com, amb qui ho faríeu i amb qui no us entendríeu? 
Amb els que tinguin les mateixes 
il·lusions i projectes que 
nosaltres. 

i 
g 

i 

El candidat: JOAN GIRAUT i COT 
Nascut a Puigcerdà l'any 1946, estudià en el Col.legi La Salle on cursa estudis 
de Peritatge Mercantil. Tot seguit s'integrà a l'empresa familiar dedicada al 
comerç i al turisme. Casat amb Joaquima, té tres fills: Clara, Berta i Eloi. Fou 
president del Club Tennis d'Aro des dels seus inicis. Es presentà a les 
eleccions de 1987 sortint elegit regidor a l'oposició. Forma part del Consell 
Nacional d'Unió Democràtica i actualment és alcalde del municipi. 
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El programa: C.D.S. 
Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
El criteri sota el qual ha actuat 
l'Ajuntament en aquests últims 
quatre anys ha fracassat, 
¿'objectiu primordial i quasi únic 
del programa de CiU era 
disminuir el deute municipal 
provocat principalment pels 
costos del Passeig Marítim, el 
Palau d'Esports i vàries obres 
d'infrastructura. S'han pagat 
deutes endarrerits pel sistema de 
renovar i augmentar crèdits 
bancaris. Ha augmentat l'endeu-
tament i en conseqüència han 
augmentat els interessos bancaris 
(600.000.- PTA diàries el 1993) i 
tenint en compte que han venut 
patrimoni municipal (terrenys) 
per valor de 126 milions de PTA. 
Malgrat l'augment desmesurat de 
la pressió fiscal, el juny de 1991 
el deute total era de 1.700 
milions de PTA aproximada-
ment, el 31-12-93 era de 2.230 
milions de PTA i el 31-12-94 era 
de 1.900 milions de PTA, el que 
ens fa preveure que el primer 
semestre de 1995 (que no és 
període de recaptació) tanmateix 
s'acumulen enormement les 
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La \l\sta 
1. Anicet Clara i Pijuan 
2. Josep Maria Bas i Auger 
3. Ricardo López Sarasa 
4. Lluís Pujol i Pijuan 
5. Josep Amat i Rodríguez 
6. Luis F. Ballester Fdez. 

Mazuecos 
7. Josep Carrera Castro 
8. Pablo Ortiz Avalos 
9. Maria Josefa Hurtado Valero 

10. Miguel Navarro Mora 
11. Juan Sánchez Salido 
12. Antonio Baena Torres 
13. Armando Cruañas Pardas 

Suplents: 
14. Antonio Miralles Fabra 
15. Miguel Felip Rosa 
16. Miguel Sánchez Murillo 

despeses per obres i serveis amb 
objectius electoralistes tal com 
estem vivint en les darreres 
setmanes. 
En resum, la situació ha empit-
jorat (coef. juny 91= 11% 
d'endeutament; desembre 94= 
25%, màxim autoritzat) cada 
any, i no hi haurà més solució 
que aplicar principis D'AUS-
TERITAT. 
Quin és el nivell de desenvolupament turístic que veieu més adequat per a la nostra zona? 
El Turisme de segona residència 
de classe mitja-alta, promoció 
d'Hotels de nivell alt amb 
capacitat per a poder facilitar 
congressos en temporada baixa i 
aptes per poder atreure grups 
d'altres continents. Quina política de promoció penseu seguir? 
Mitjançant el Foment de Turis-
me, que aguparà tot el camp 
professional del sector, assisti-
rem a les Fires que creguem 
importants. Organitzarem con-
gressos i convencions, farem 
atractiu el Turisme esportiu i 
donarem suport a tota iniciativa 
privada per a la instal.lació 
d'equipaments de qualitat. En quins punts cal millorar la seguretat ciutadana? 
Exigir molts més efectius dels 
cossos i forces de seguretat de 
l'Estat per a col·laborar amb la 
nostra Policia Local, a la qual 
dotarem de mitjans moderns i 
d'un millor sistema organitzatiu. L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
No, cal millorar l'atenció als 
ciutadans, contribuents i visitants 
facilitant-los la gestió dels seus 
assumptes, sense cobrar taxes. El Pla General d'Urbanisme continua essent vàlid? 
Si, és vàlid, però s'ha d'anar 
desenvolupant en la mesura que 
ho requereixin les necessitats del 
Municipi en cada moment. En quins punts creieu que el tema cultural ha d'anar lligat al turístic? 
En tots. 

Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infrastructures actuals, tan culturals com esportives, estan ben gestionades? Què propo-seu? 
Creiem que són dues coses: Ir. -
El tema cultural mai no estarà 
suficientment tractat perquè el 
Municipi i la seva densitat de 
població canvien. En aquest 
moment seria necessari preveure 
un Institut de B.U.P. i F.P.; 2n, -
Creiem que cultura són moltes 
més coses, també es necessari 
conservar, recuperar i donar a 
conèixer el Patrimoni Històric-
Artístic del Municipi. 3r. - Les 
infrastructures esportives, caldria 
crear-ne de noves per facilitar la 
pràctica de molts més esports. Què penseu dels Patronats (cultura, esports, turisme...) com a forma de gestió dels diferents serveis? 
Creiem que els patronats són una 
fórmula complicada i que en 
municipis petits rarament han 
anat bé. Quines fórmules creieu que són més adients per al bon funcionament d'aquests serveis? 
La gestió directa de l'Ajuntament 
col·laborant amb les entitats i 
professionals dels diferents 
sectors. 
Com controlareu el respecte al medi ambient, la netedad dels carrers, la contaminació acús-tica i ambiental? 
Concienciarem els ciutadans 
perquè estimin el seu entom. Quin tractament donareu a les festes populars? 
De màxima col·laboració amb 
totes i molt especialment amb 
aquelles que són històriques i 
tradicionals del nostre Municipi 
perquè es mantinguin. Platja d'Aro és o era un centre comercial i turístic de primer ordre. Quines mesures con-cretes proposeu per mantenir-lo i potenciar-lo a curt i llarg termini? 
Platja d'Aro encara és el primer 
centre comercial de la Costa 
Brava. Donarem totes les faci-
litats possibles als establiments 



que tenen obert tot l'any. 
Defensarem que els horaris dels 
establiments s'adaptin a les 
necessitats dels ciutadans i visi-
tants, farem una bona promoció 
exterior del Municipi; creiem 
que totes les zones comercials 
existents han d'estar ben 
vigilades, ben il·luminades, ben 
netes. A curt termini, creiem que 
no s'ha de crear més sòl 
comercial, sinó que s'han de 
vitalitzar algunes zones que 
estan mancades d'animació. La Vall d'Aro presenta una sèrie de problemes comuns a tots els municipis. Contempleu en el vostre programa dur a terme accions determinades en aquest sentit? Especifiqueu quines. 
Molts serveis ja estan manco-
munats, seria bo mancomunar-ne 
més. Caldria coordinar el plante-
jament d'aquests municipis (El 
triangle d'Or de la Costa Brava). Altres propostes. 
Pacte ciutadà d'avinença entre 
els ciutadans i la Corporació. En cas d'haver de governar, com, amb qui ho faríeu i amb qui no us entendríeu? 
Voldríem governar amb majoria, 
serem capaços d'entendre'ns amb 
qualsevol grup que busqui els 
mateixos objectius. 

i 
i 

El candidat: ANICET CLARA i PIJUAN 
Nascut a Platja d'Aro el 26-10-1943, és hoteler i amb estudis de Comerç. És 
director d'Empreses i Activitats Turístiques. Casat amb Maria Àngela 
Vancells, té 3 fills. Ha estat membre del Comitè Executiu Provincial, del 
Comitè Executiu Federal de Catalunya del C.D.S. i membre del Consell 
Nacional de la Federació de Municipis de Catalunya i de la "Federación 
Española de Municipios y Provincias". Fou alcalde durant la legislatura 1987-
1991 i regidor a l'oposició en la que deixem enrere. 
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El programa: P.S.C. 
Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
Pendents de l'auditoria demana-
da per l'actual equip de govern, 
sembla que encara resta un deute 
bastant important. Primer cal 
saber exactament l'import del 
deute i actuar en conseqüència. 
Les mesures que cal prendre són, 
en primer lloc buscar ingressos 
atípics per tal d'evitar haver 
d'incrementar impostos que re-
percuteixin en els contribuents. 
Estudiar la manera de rebaixar el 
més aviat possible l'estat actual 
d'endeutament per evitar més 
despeses en concepte d'inte-
ressos. Fer un seguiment dia a 
dia dels morosos i actuar sota la 
llei amb fermesa i constància 
perquè els cobraments siguin fets 
en els terminis puntuals. Tenir 
cura que les despeses siguin les 
necessàries i sota un rigorós 
control. 
Quin és el nivell de desen-volupament turístic que veieu més adequat per a la nostra zona? 
Hauriem de consolidar un turis-
me de certa qualitat i potenciar el 
d'interior i segona residència que 
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La llista 
1. Jaume Massaguer i Llabrés 
2. Jaume Esteve i Masó 
3. Dolors Padilla i Richart 
4. David Martínez Medina 
5. Hermínia Esteve Calvo 
6. Martí Duran i Pons 
7. Felipe Martínez Polaino 
8. Manolo Acedo Galan 
9. Joaquima Caubilla i Manlleu 

10. Miguel Sánchez Seco 
11. Joaquim Hornos i Clara 
12. Emili Enrich i Vila 
13. José Antonio Sanz Llenas 

Suplents: 
14. Josep Vila i Costa 
15. Albert Mont i Morato 
16. Antoni Rodríguez i Prat 

és el que més s'adapta a la nostra 
estructura de municipi. Quina política de promoció penseu seguir? 
Promocionar Castell d'Aro, 
Platja d'Aro i S'Agaró vers un 
turisme de qualitat. Reunir i 
fomentar l'associació de les 
diferents entitats turístiques del 
municipi per treballar conjun-
tament per al mateix fi. Mantenir 
tot el municipi en estat òptim de 
netedat (una bona imatge val 
més que mil paraules): platges, 
cales, carrers, places, camins, 
rieres i riu nets de deixalles, 
papers, vidres, etc.. Potenciar 
Congressos, crear serveis d'es-
barjo. Fomentar la unió del 
comerç, hotels, restaurants, cam-
pings i apartaments per tal de 
projectar i dirigir des de l'Ajun-
tament les campanyes turístiques 
encaminades a donar divulgació 
del municipi. Promocionar i 
oferir les nostres instal·lacions a 
diferents estaments i entitats per 
omplir les temporades de 
primavera i tardor. En aquest 
punt creiem que la ubicació de 
petites pistes polisportives en 
diferents indrets del municipi 
seria una mesura molt 
interessant. Creació real de 
l'Oficina del Consumidor per 
una millora de la qualitat i el 
servei. 
En quins punts cal millorar la seguretat ciutadana? 
La millora s'ha de dur a terme 
fent que la nostra policia se senti 
totalment recolzada i defensada 
des del mateix Ajuntament. Cal 
la preparació dels agents durant 
els mesos d'hivern tècnica i 
físicament amb cursets, tant 
jurídics com d'ús d'armes i 
defensa personal. 
L ' a c t u a l e s t r u c t u r a del funcio-
n a r i a t i del personal , s ' a d a p t a 
al servei r eque r i t pel c iu tadà i 
el vis i tant? 
Sobre aquests punts cal tenir en 
compte la tremenda transfor-
mació que pateix el nostre 
municipi durant els mesos 
d'hivern respecte els d'estiu. 
S'està fent un estudi per part 
d'una empresa especialitzada per 
elaborar un organigrama que 

servirà per definir funcions i 
capacitat de serveis. El nostre 
grup pensa que el personal de 
l'Ajuntament ha d'actuar amb 
cortesia, amabilitat i un gran 
sentit professional en atendre a 
tothom. 
El Pla General d'Urbanisme continua essent vàlid? 
El Pla General d'Urbanisme sí 
és vàlid actualment. S'haurà 
d'estudiar detingudament més 
endavant segons es vegi el 
creixement del municipi. En quins punts creieu que el tema cultural ha d'anar lligat al turístic? 
És primordial poder oferir als 
turistes la nostra cultura. Per 
això en el nostre programa ja 
reflectim la necessitat de posar al 
dia el nostre Arxiu Històric. 
També cal editar una guia 
turística cultural del municipi i 
del seu entorn. 
Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infrastructures actuals, tan culturals com esportives, estan ben gestionades? Què propo-seu? 
No. Falta connectar i promo-
cionar els àmbits culturals 
d'arreu com grups de teatre, 
musicals, balls i danses populars 
perquè vinguin al municipi a 
oferir llurs activitats. Cal donar 
més divulgació i suport a tota 
mena d'exposicions. S'ha de 
rellançar l'Escola de Música i 
oferir el nostre Palau de 
Congressos als Conservatoris de 
música per tal que vinguin a 
oferir concerts i concursos 
musicals. 
Què penseu dels Patronats (cultura, esports, turisme...) com a forma de gestió dels diferents serveis? 
Els Patronats són necessaris 
perquè han de canalitzar tota la 
tasca esportiva generada per les 
diferents entitats del municipi 
amb una gestió feta a través de 
l'Ajuntament i més concretement 
de la regidoría pertinent. 
L'esport al nostre municipi no 
està al nivell que es mereix. 
Nosaltres proposem la creació 
(tantes vegades promesa) del 



Consell Municipal d'Esports. 
Mesures concretes a prendre 
quant a aquest tema són: la 
construcció d'un pavelló a 
Castell d'Aro; dotar el gimnàs 
del Palau d'Esports amb tot els 
complements necessaris per 
poder oferir-lo a ciutadans i 
visitants; la creació dins el 
pavelló d'un club de tennis taula, 
escacs, etc... és a dir, dinamitzar 
el pavelló; recolzar qualsevol 
iniciativa esportiva fomentant 
l'esport a les escoles. Quines fórmules creieu que són més adients per al bon fun-cionament d'aquests serveis? 
La fórmula més adient 
consistiria en que per part de les 
diferents regidories fomentin les 
reunions necessàries i puntuals 
per, un cop valorades les 
diferents opinions, aglutinar-les 
per a un mateix fi, orientant les 
diferents iniciatives preses per 
millorar la cultura, l'esport i el 
turisme. 
Com controlareu el respecte al medi ambient, la netedad dels carrers, la contaminació acús-tica i ambiental? 
Fent un control i seguiment dia a 
dia per part de la regidoría de 
Medi Ambient recolzada per la 
Policia Municipal per fer 
complir tant a ciutadans com a 
visitants els comportaments 
cívics. Crear una brígada espe-
cial d'estiu essent la seva tasca 
controlar aquests problemes. Quin tractament donareu a les festes populars? 
Recolzarem i divulgarem totes 
les festes populars que 
identifiquin el nostre municipi i 
les nostres tradicions i també 
altres esdeveniments d'interès 
cultural per a tothom que els 
agradi tant donar a conèixer la 
nostra cultura com la d'arreu i 

així enriquir la cultura general. 
Estem oberts a l'intercanvi 
cultural i artístic de les diferents 
autonomies que formen l'Estat. Platja d'Aro és o era un centre turístic de primer ordre. Quines mesures concretes proposeu per mantenir-lo i potenciar-lo a curt i llarg termini? 
Platja d'Aro tot i ésser un centre 
comercial de primer ordre , 
s'està convertint en un binomi 
poble-centre comercial. Turísti-
cament cal recuperar aquest 
qualificatiu. S'han de posar al 
dia en temes de serveis, hotels, 
apartaments, etc. per millorar-
los. Conjuntant totes aquestes 
necessitats obtindrem un nivell 
òptim aconseguint un ressò tan 
nacional com intemacional. La Vall d'Aro presenta una sèrie de problemes comuns a tots els municipis. Contempleu en el vostre programa dur a terme accions determinades en aquest sentit? Especifiqueu quines? 
Mantenir relacions amb els 
municipis veïns per tal d'estudiar 
conjuntament quins són els 
serveis que caldría mancomunar. 
Veiem molt necessari fer entre 
tots els municipis propers una 
planta de reciclatge per aprofitar 
matèries primeres que compor-
tarien, al mateix temps, crear 
instal·lacions d'indústries afins i 
que generaríeu llocs de treball. 
Proposar la creació d'una xarxa 
de transports comunitaris. Fer un 
estudi per aprofitar les aigües 
residuals creant un doble servei 
de canonades per al seu 
aprofitament i conseqüent estal-
vi. Crear una comissió d'estudi 
ecològic de tota la zona: mar, 
muntanya, flora i fauna. Altres propostes. 

Havent vist i estudiat el macro-
projecte mediambiental del grup 
ecologista Nereo, pensem que és 
un bon projecte tant a nivell 
d'estudi de la recerca de la fauna 
marina com d'interès turístic i 
cultural donant-li el nostre 
recolzament per al seu 
desenvolupament. Continuar el 
Centre cívic ja iniciat de la 
Masia Bas. Continuar 
promocionant vivendes socials 
segons les necessitats que es 
vegin en el creixement del 
municipi. Fer un teixit social i 
aconseguir una joventut sana 
oferínt tots els medis necessaris 
per tal que puguin desenvolupar 
llurs activitats. Plena integració 
social i una assistència social que 
sigui realment necessària i pugui 
trobar el suport i recolzament 
que necessita. 
En cas d'haver de governar, com, amb qui ho faríeu i amb qui no us entendríeu? 
En cas de governar ho farem, en 
primer lloc, amb la força del 
suport que ens doni el poble. 
Governar, ho faríem amb totes 
les forces polítiques que estiguin 
disposades a treballar per al 
poble i ens entendríem amb tots 
els que respectin el nostre 
programa i no tinguin interessos 
partidistes. Estem oberts a 
qualsevol inciativa pel bé del 
municipi. 

i 
i 

El candidat: JAUME MASSAGUER i LLABRES 
Nascut a Girona l'I-06-1948. Treballa d'administratiu a l'empresa ENHER 
de Sant Feliu d'ençà el 1972. És monitor poliesportiu i professor d'educació 
física titular. Empadronat a Platja d'Aro des de l'any 1975. Ha impartit 
classes d'educació física i esports al col.legi públic Gaziel, i a l'Institut de 
Sant Feliu i des de 1 any 1966 a les escoles de Castell i Platja d'Aro i 
posteriorment a la Comarcal Vall d'Aro. 
Ha estat 4 anys membre de la Junta de l'Associació de Pares d'Alumnes del 
Col.legi Comarcal Vall d'Aro en constituir-se la primera junta. Soci fundador 
i membre de Junta del Club Nàutic Port d'Aro durant 8 anys. 12 anys àrbitre 
de fútbol i 5 anys més representant dels àrbitres de la província en totes les 
seves categories i membre de la Comissió Col·legial d'Arbitres de Futbol de 
Catalunya. 7 anys membre de Junta de l'Aro Cultural i Esportiva. 2 anys 
president de l'Associació de Pares d'Alumnes del Col.legi Wblic de Platja 
d'Aro i del d'Els Estanys. 2 anys membre del Consell Municipal Escolar. 4 
anys delegat sindical d'empresa per U.G.T. 
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El programa: I.C. 
Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
La problemàtica de la hisenda 
local segueix essent un tema a 
resoldre, és inqüestionable que 
les administracions que més 
directament atenen els problemes 
dels ciutadans són els 
ajuntaments malgrat que tots els 
partits polítics advoquen per un 
repartiment més equilibrat pel 
que fa als impostos, i és evident 
que l'Administració Local és la 
més maltractada amb l'actual llei 
de financiació. La hisenda local 
pateix un gravíssim llast d'uns 
anys de crisi. Nosaltres pensem 
que la majoria de morosos ho 
són degut a la circumstància 
d'aquesta crisi però que esgotant 
la via del diàleg i humanitzant 
l'esmentat deute, a curt termini 
s'ha de saldar. En l'exercici 
passat patírem un fort augment 
de tots els impostos; nosaltres 
pensem que ara és el moment 
d'injectar des de l'Administració 
la mostra que els homes i dones 
que som elegits democràticament 
pels ciutadans no som aliens a 
aquesta realitat. Per tant, 
proposem, no alegrement sinó 

La llista 
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1 .¡ Joan Bassó i Calabús 
2. Marcelino Díaz Rosa 
3. Miguel Correyero Chico 
4. Marcelino Gómez Pérez 
5. Enric Gamito i Luque 
6. Maria Teresa de Puig Gairin 
7. Josep Lluís Boixeda i 

Martínez 
8. Pedro Torres López 
9. Carles Pagès i Salvà 

10. Manuel Bolaños Alvarez 
11; Emilia Vendrell Mora 
12. Elena Furio Marin 
13. Raimundo Mahedero Balsera 

Suplents: 
14. José Joaquin Guillen Rojas 
15. Josep de la Puente i Vicens 
16. Valeriano Amador Moreno 

amb plena responsabihtat, la 
congelació durant dos anys dels 
impostos. 
Pensem esgotar totes les vies 
legals per a, en el cas de 
governar, obtenir totes les sub-
vencions que per llei ens 
pertoquin i no permetre sota cap 
concepte que des dels diferents 
governs centrals les atorguin als 
Ajuntaments afins. També pro-
posem un màxim control de la 
despesa pública, transparència de 
les finances municipals i buscar 
fórmules alternatives amb la 
finalitat que tots els projectes 
que volem dur a terme no es 
facin realitat mitjançant una 
major càrrega fiscal. Quin és el nivell de desenvolupament turístic que veieu més adequat per a la nostra zona? 
Nosaltres tenim una infras-
tructura turística determinada a 
la qual ens hem d'amotllar i a 
partir d'aquí tindrem el turisme 
que pot venir. 
Quina política de promoció penseu seguir? 
Es indispensable contractar una 
empresa de màrqueting la qual, 
conjuntament amb representants 
dels diferents gremis i grups 
polítics, estudiïn i programin els 
passos a seguir. La promoció a 
fer, pel que fa als nostres futurs 
visitants, és la de mantenir forts 
contactes amb els països que 
habitualment sabem que ens 
visiten sense oblidar fortes 
promocions i actes a nivell de 
Catalunya i la resta de l'Estat 
espanyol. No oblidem que un 
mercat en teoria potencial, s'està 
obrint com són els anomenats 
països de l'Est. Hem d'obrir com 
amb la resta, diferents corres-
ponsalies en les seves principals 
ciutats. 
En quins punts cal millorar la 
seguretat ciutadana? 
La seguretat ciutadana actual-
ment s'hauria de dir inseguretat 
ciutadana. S'ha degenerat fins al 
punt que els membres del cos de 
municipals han de fer de carters i 
de recaders -professions dignís-
simes ambdues- però que per les 
quals no contractàrem als 

guàrdies municipals. Hem 
d'obrir la via del diàleg per tal 
d'optimitzar els resultats amb 
l'objectiu de ser un model a 
seguir quant a la qualitat de vida 
i la seguretat ciutadana. L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
Actualment i no per decisió del 
funcionari, vivim amb un 
Ajuntament totalment burocra-
titzat. Les gravíssimes decisions 
polítiques ens han portat a que 
els ciutadans rebem un tracte 
totalment deshumanitzat. Amb la 
nostra gestió el ciutadà tornaria a 
recobrar el seu protagonisme i el 
tracte que, per dret, es mereix. El Pla General d'Urbanisme, continua essent vàlid? 
És evident que els temps van 
canviant i la problemàtica dels 
nostres dies no té res a veure 
amb la dels anys passats. Per 
tant, es fa imprescindible, no 
només per a nosaltres sinó per al 
futur dels nostres fills que fem 
un estudi a fons per tal que el 
nostre Pla General sigui 
totalment compatible amb el 
medi ambient. 
En quins punts creieu que el tema cultural ha d'anar lligat al turístic? 
El tema cultural en un municipi 
com el nostre és totalment 
compatible que vagi cent per 
cent lligat amb el turisme. 
Posarem per exemple -n'hi ha 
molts més -la construcció d'una 
piscina municipal coberta 
totalment compatible tant com a 
oferta turística que com a servei 
social per als joves, homes i 
dones del nostre municipi. 
Valgui també l'exemple de la 
construcció d'un complex 
exclusivament esportiu que 
serveixi com a oferta social 
diària i com a oferta hivernal 
turística. 
Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infraestructures actuals, tant culturals, com esportives, estan ben gestionades? Què propo-seu? 
De com ha estat gestionat el 



tema cultural els passats anys 
més val que ho deixem córrer i 
ens referim al tracte polític. Des 
de recuperar la Trobada de 
dibuix, promoure associacions 
juvenils, crear una escola-taller 
fins a potenciar tots els col·lec-
tius del poble amb Tobjectiu de 
buscar l'equilibri d'una qualitat 
de vida ciutadana, són els nostres 
objectius. 
Què penseu dels Patronats (cultura, esports, turisme.,.) com a forma de gestió dels diferents serveis? 
S'ha demostrat que els Patronats 
com a fórmula independent 
políticament, són constructius. 
No descartem un estudi a fons 
del tema. 
Quines fórmules creieu que són més adients per al bon funcio-nament d'aquests serveis? 
Les fórmules que, al nostre 
entendre, pensem que són més 
adients són les polítiques 
participatives. 
Com controlareu el respecte al medi ambient, la netedat dels carrers, la contaminació acústica i ambiental? 
El respecte al nostre entorn en 
general -és a dir, el medi 
ambient, neteja, etc...- neix amb 
una bona política participativa i 
d'informació. 
Quin tractament donareu a les festes populars? 
Com a partit català , les nostres 
festes populars formen part de la 
nostra tradició i de la nostra 
cultura, per tant, mereixeran tot 
el nostre esforç. 
Platja d'Aro és o era un centre comercial i turístic de primer ordre. Quines mesures con-cretes proposeu per mantenir-lo i potenciar-lo a curt i llarg termini? 
Castell-Platja d'Aro i S'Agaró 

segueix essent un centre comer-
cial i turístic, cadascun amb els 
seus encants particulars i hem de 
potenciar-los dintre el seu con-
text a fi d'aconseguir conjugar 
l'equilibri turístic amb un 
altíssim nivell de qualitat de 
vida. 
En cas d'haver de governar, com, amb qui ho faríeu i amb qui no us entendríeu? 
Hem elaborat un programa que 
entenem és de govern, per tant, 
pretenem -si ens atorgueu la 
vostra confiança- governar. Al 
nostre programa hi ha punts de 
màxima prioritat. En cas de 
governar en coalició hauriem 
d'entendre'ns amb qui compar-
teixi aquestes prioritats, és a dir, 
qualitat de vida, solidaritat i un 
perfecte i real coneixement de la 
problemàtica del nostre 
municipi. 
La Vall d'Aro presenta una sèrie de problemes comuns a 

tots els municipis. Contempleu en el vostre programa dur a terme accions determinades en aquest sentit? Especifiqueu quines. 
No considerem que sigui 
temàtica de programa tot i que 
estem oberts a mantenir els 
contactes necessaris a fi i efecte 
de fer projectes i estudis comuns. Altres propostes 
Us preguem que llegiu 
atentament el nostre programa i 
que en el transcurs dels diferents 
actes que fem durant la 
campanya electoral ens 
pregunteu els diferents dubtes al 
respecte que s'us plantegin. 

d Q 

i 

El candidat: JOAN BASSÓ i CALABÚS 
Nascut a Platja d'Aro el 1952. Casat amb Francesca, és pare de Judith i Joan. 
Cursà estudis de Comerç mercantila La Salle de Figueres. Ex-president de 
l'Aro Cultural i Esportiva. Fou regidor en les primeres eleccions municipals; 
repetí regidoría el 1987 essent Tinent d'Alcalde de Serveis Públics, Transport 
i Circulació, Política d'Habitatge, Vialitat, Sanitat i Serveis Socials i 
Activitats en coalició amb el C.D.S. En les passades eleccions tomà a sortí 
elegit regidor mantenint-se a l'oposició. 
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Q I s 
El programa: E.R.C. 

Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
Si l'administració local no té 
credibilitat entre els Instituts de 
Crèdit i no pot en el termini 
màxim de 90 dies pagar les 
factures dels seus proveïdors i 
creditors, podem pensar que la 
situació de la hisenda municipal 
no és la més adequada per a 
poder desenvolupar la tasca que 
els ciutadans esperen i, tenen el 
dret d'esperar, d'ella. 
Les mesures a curt termini són el 
control rigorós d'ingressos i 
despeses i una regulació estricta 
dels saldos morosos. 
A mitjà termini cal un control 
molt rigorós del padró de 
contribuents i reduir a mínims 
les inversions per tal de disposar 
de capital circulant per dina-
mitzar el funcionament dels 
pagaments. 
A llarg termini cal reduir l'en-
deutament a un màxim del 10%, 
continuar els controls estrictes, 
augmentar les inversions i 
sobretot recuperar la credibilitat 
de funcionament i la financera. Quin és el nivell de desenvolupament turístic que 
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La llista 
1. Robert Vallribera i Fius 
2. Joaquim Porta Bernaus 
3. David Puig Clara 
4. Tomas Lozano Sánchez 
5. Josep Peña Ruiz 
6. Isabel Sánchez IVIuseilas 
7. Jaume Buisan López 
8. Joaquim Rocas i SIcars 
9. Francesc Torrent i Planas 

10. Yolanda Llonch Navarro 
11. Marisa Minella Manggiarotti 
12. Josep Gelabert Viñas 
13. Joaquim Ribas Alabau 

Suplents: 
14. Josep Barnes Carreras 
15. Víctor Puig Clara 
16. Imma Gelabert Casadevall 

veieu més adequat per a la nostra zona? 
El nivell turístic hauria de ser 
mig/alt. 
Quina política de promoció penseu seguir? 
La creació d'un PATRONAT DE 
TURISME és l'eix vertebradçr 
de la política turística. Es 
imprescindible la creació d'un 
fons molt important per a la 
promoció turística. Cal planificar 
la promoció juntament amb les 
persones i/o entitats relacionades 
directament amb el sector 
turístic. Fora molt important la 
creació d'un cens real, amb la 
col.laboració dels professionals 
del sector, dels apartaments i 
habitatges de qualitat. En quins punts cal millorar la seguretat ciutadana? 
Reestructuració de l'organigrama 
de funcionament de la Policia 
Local. Formació i reciclatge dels 
membres de la Policia Local. 
Creació de la figura del Policia 
de Barri. Impulsar la instal.lació 
d'una caserna de Mossos 
d'Esquadra. Reactivació de la 
Junta de Seguretat, reordenar la 
senyalització viària i la 
substitució de la Brigada Fiscal. L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
Creiem que amb els recursos 
humans de l'Ajuntament es pot 
servir bé al ciutadà. El Pla General d'Urbanisme continua essent vàlid? 
Tot és millorable, però primer 
s'ha de desenvolupar de manera 
correcta. 
En quins punts creieu que el 
tema cultural ha d'anar lligat 
al turístic? 
Totes les manifestacions 
culturals pròpies del nostre 
entorn (música, teatre, dansa,...) 
en un marc urbanístic ordenat, 
net i equilibrat. La cultura i 
l'esport són eixos fonamentals 
per al turisme del futur. 
Creieu que el tema cultural 
està suficientment tractat i les 
infrastructures actuals, tan 
culturals com esportives, estan 
ben gestionades? Què propo-

seu? 
Cal reorganitzar i racionalitzar 
l'ús del Pavelló d'Esports. 
Impulsar les activitats culturals i 
esportives per a la tercera edat i 
els discapacitats. 
Cal la creació d'un Patronat de 
Cultura i Joventut i de la figura 
de l'Animador Cultural. Què penseu dels Patronats (cultura, esports, turisme...) com a forma de gestió dels diferents serveis? 
Els Patronats i/o els Consells són 
eines útils perquè permeten la 
participació dels ciutadans i les 
entitats socials en el control i la 
gestió de les diverses activitats. Quines fórmules creieu que són més adients per al bon funcionament d'aquests serveis? 
La creació de Patronats i/o 
Consells Municipals. Com controlareu el respecte al medi ambient, la netedad dels carrers, la contaminació acústica i ambiental? 
Com a primera mesura la creació 
del Patronat Municipal de Medi 
Ambient. Reforçament de la 
Brigada de Medi Ambient. 
Actualitzar els contractes (i els 
pagaments) amb l'empresa adju-
dicatària del servei de neteja. Quin tractament donareu a les festes populars? 
Potenciar les antigues festes 
populars del municipi (Aplec de 
Sardanes, Sant Marc, Pasquetes, 
Sant Isidre...) amb suport logístic 
i econòmic. 
Platja d'Aro és o era un centre comercial i turístic de primer ordre. Quines mesures concre-tes proposeu per mantenir-lo i potenciar-lo a curt i llarg termini? 
Es imprescindible millorar la 
imatge urbana. Això passa per la 
rehabilitació total del casc antic 
de Castell d'Aro, acabar la 
urbanització de les zones 
industrials, voreres i zones per a 
vianants, camins per bicicletes, 
acabar i dignificar tota la façana 
marítima i augmentar quali-
tativament l'oferta d'estada, 
gastronòmica i d'esbarjo. La Vall d'Aro presenta una 



sèrie de problemes comuns a 
tots els municipis. Contempleu 
en el vostre programa dur a 
terme accions determinades en 
aquest sentit? Especifiqueu 
quines. 
ERC és l'únic partit que ha pre-
sentat un programa d'actuacions 
conjuntes per a la Vall d'Aro 
a) Abocador de Solius: 
• Limitar les poblacions que 
actualment hi aboquen. Restrin-
gir-ho a Llagostera, Castell-
Platja d'Aro-S'Agaró, Sant Feliu 
de Guíxols i Santa Cristina. 
• Cercar un lloc alternatiu, apar-
tat del Ridaura, que elimini el 
risc de filtracions i que reuneixi 
prou garanties de seguretat. 
b) Transport interurbà: 
• Mancomunar un servei mu-
nicipal de transport públic entre 
els tres municipis, creant una 
línea regular i una altra de 
turística per a la temporada. 
c) Zona industrial: 

• Creació d'una zona industrial 
de titularitat pública, gestionada 
pels tres municipis, amb incen-
tius fiscals per a les empreses 
que s'hi instal·lin. 
d) Recuperació de camins: 
• Recuperar la via del tren, 
buscant camins alternatius on 
s'hagi perdut l'antic traçat. Recu-
perar el Camí dels Molins que 
enllaça els tres municipis. 
e) Actuacions en Medi Ambient: 
• Soterrament de les línies 
elèctriques forestals. 
• Recuperació i manteniment 
dels camins forestals per a 
facilitar les tasques d'extinció 
d'incendis. 
• Creació d'un refugi per a 
animals abandonats. 
• Pressionar les companyies 
elèctriques perquè normalitzin 
les conduccions elèctriques. 
f) Creació de la comunitat 
cultural de la Conca del Ridaura: 
• Crear un moviment cultural 

que promocioni aquesta subco-
marca amb actuacions com: rutes 
turístiques, estudis de camp, 
currículums per a l'ensenyament. 
g) Estudi hidrològic del Ridaura: 
• Replantejament de l'estudi hi-
drològic de la conca del Ridaura 
fet pel Dr. Trilla l'any 1980. 
h) Pla estratègic: 
• Cal detectar les mancances es-
tructurals quant a serveis, comu-
nicacions, indústria, comerç, 
turisme,... per tal d'establir un 
programa de futur. 
Altres propostes. 
Impulsar la participació activa de 
tots els ciutadans, tant a nivell 
individual com d'associacions, 
en tot l'àmbit de la gestió 
pública. 
En cas d'haver de governar, 
com, amb qui ho faríeu i amb 
qui no us entendríeu? 
Recolzament puntual a tots 
aquells partits que acceptin el 
programa d'ERC excepte el PP. 

i 
i 

El candidat: ROBERT VALLRIBERA i FIUS 
Nascut a Barcelona el 1949, ha estat molt lligat des de sempre a Platja 
d'Aro per ser el lloc d'estiueig de la seva família. En acabar els estudis es 
quedà a residir al poble treballant en el sector de la naútica. És el 
president de l'Associació d'Empresaris Nàutics. Fou regidor de Sant 
Feliu de Guíxols pel P.S.C. i posteriorment ingressà en les files 
d'Esquerra Republicana de Catalunya. És també president de la 
Federació d'Associacions de Pares d'Alumnes; durant el seu mandat 
tingué lloc el moviment de reivindicació d'un nou institut, objectiu que 
s'assolí després de la campanya empresa per la Federació. L'hivern de 
1994 ha retornat al municipi fixant la seva residència a Castell d'Aro. j S 
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El programa: P.P. 
Com veieu l'estat de la hisenda municipal? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
La hisenda municipal de Castell-
Platja d'Aro, com és el cas de la 
major part dels ajuntaments de 
Catalunya i de la resta de l'Estat, 
està arruïnada. En general, una 
política de vel·leïtats promoguda 
per una riquesa falsa en la qual 
ens hem bellugat darrerament, 
unit, en alguns o molts casos, a 
un desconeixement dels temes 
econòmics per part dels governs 
municipals, ens ha portat a 
aquesta penúria econòmica. 
La nostra idea, més ben dit, el 
nostre compromís, es basa en 
quelcom fonamental i força 
senzill: AUSTERITAT, AUSTE-
RITAT i AUSTERITAT, a mig 
o/i llarg termini, fins que la 
hisenda del nostre Ajuntament 
estigui completament sanejada. 
Amb tot, això no significa 
estalviar al poble els recursos, 
ajudes, reformes, promocions... 
que calguin, sinó que tot el que 
es faci s'estudiï seriosament i 
conscienciosa abans, no tan sols 
per l'equip de govern sinó per tot 
l'Ajuntament. 

La llista 
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Iw Manuel Blanco Garzo 
2.: Antonio Requena Vedra 
3.: Florencia Mendoza Herrera 
4. Antonio Belmonte Soriano 
5. Jorge Gracia Mendez 
6. Cesar Luis Gregoris 

Barbollu 
7. Armando Lodato Balsamo 
8. Miquel Ramírez Utrera 
9. Luis Felipe Dalla-Chlesa 

EsturI 
10. Yolanda Rabadan Ibañez 
11. Miguel López Sánchez 
12. Marcos Sanz Gonzaibo 
13. Aquilino Fierro Juárez 

Suplents: 
14. Justo Montoya González 
15. Ana Maria Garcia Galindo 
16. Maria Luisa Pabo Ayach 

Quin és el nivell de desenvolupament turístic que veieu més adequat per a la nostra zona? 
Pel que fa al turisme, principal 
font de recursos de la nostra vila, 
no hi ha gaire res a inventar. 
Caldria que fóssim capaços 
d'auto-copiar-nos i simplement 
rectificar tot allò que hem estat 
fent malament últimament, i 
alhora, utilitzar pràctiques 
oblidades i que haurien pogut 
ésser molt positives com ara la 
reinversió de part dels beneficis 
en els negocis turístics. Quina política de promoció penseu seguir? 
La política de promoció que 
pensem emprendre parteix de la 
recreació d'un Foment de 
Turisme que realment funcioni, 
guiat per un veritable expert en 
temes turístics i no limitar-nos a 
fer que aquestes funcions 
recaiguin en el regidor de 
Turisme, ja que sovint no es pot 
suportar el pes d'aquesta 
responsabilitat, bé per manca de 
temps, ganes o idees. Aquest 
impuls suposaria un increment 
de la partida pressupostària 
destinada a Turisme. En quins punts cal millorar la seguretat ciutadana? 
La seguretat ciutadana és un dels 
temes que més preocupen avui al 
ciutadà. L'augment desmesurat 
dels delictes, en especial contra 
la propietat, no només estan 
acovardint el ciutadà de Castell-
Platja d'Aro sinó el visitant, el 
turista que encara confiava 
inocentment que en aquest país 
aquest tipus de delicte era 
gairebé inexistent. 
Una major coordinació entre els 
diferents cossos policials, unida 
a un lleuger increment d'aquestes 
forces en moments puntuals, que 
podia ésser constituït per gent 
del nostre poble mateix, 
reduirien 0 minimitzarien aquest 
greu problema. Dins d'aquest 
àmbit, la creació d'un equip de 
protecció civil d'àmplia cobertu-
ra conformat per voluntaris amb 
una certa preparació, podria 
resoldre també força problemes. L'actual estructura del 

funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
Tant el funcionariat com el per-
sonal laboral i/o temporal som 
persones. El nostre rendiment, el 
nostre esforç, la nostra estima 
pel treball... es fonamenta en el 
fet de ser insertats dina uns 
estructura vàlida i estudiada en 
profunditat i que les directrius 
rebudes siguin les adequades a 
les funcions que desenvolupem. 
Una lleugera reestructuració 
produiria automàticament un 
millor rendiment de tots, i per 
tant, una major rendibilitat. El Pla General d'Urbanisme continua essent vàlid? 
Des del nostre punt de vista, el 
P.G.U. continua essent vàlid. 
Tenint en compte que el turisme 
és la base principal dels ingres-
sos i, en general del desenvolu-
pament i funcionament a tots els 
nivells, de Platja d'Aro, caldrà 
considerar, a curt 0 mig termini, 
la qualificació de terrenys com a 
urbanitzables a fi d'autoritzar la 
construcció d'apartaments, ho-
tels, aparthotels, etc... per a no 
estancar-nos en l'oferta actual. En quins punts creieu que el tema cultural ha d'anar lUgat al turístic? 
Una oferta cultural va lligada 
sovint a una repercussió turística. 
Una adequada promoció de 
fesdvals, congressos i trobades 
serien un reclam força seductor 
pel turisme interior i fins i tot per 
alguns sectors foranis. Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infrastructures actuals, tan culturals com esportives, estan ben gestionades? Què propo-seu? 
Creiem que tot és millorable. La 
promoció de diverses manifes-
tacions culturals, la posada al dia 
de la Biblioteca Municipal amb 
una millor i major dotació de 
material, la gestió de l'Arxiu 
Històric, l'organització de cursets, 
tant musicals, com formatius 
(temàtics, idiomes, normalització 
lingüística, alfabetització...) 
farien que l'administració muni-
cipal tingués una més popular 



acollida. 
El Palau d'Esports i Congressos 
està desaprofitat i la inversió que 
es va fer en el seu moment 
mereix una millor gestió i 
estímul per a la creació de nous 
equips de diferents esports. 
Què penseu dels Patronats 
(cultura, esports, turisme...) 
com a forma de gestió dels 
diferents serveis? 
Els trobo molt positius, sempre 
que gestionin realment, ja que 
així ajuden veritablement a 
fomentar el tema del qual es 
responsabilitzen. Individualment, 
molt poques vegades, o gairebé 
mai, no s'arribaria a bons 
resultats, cosa que mitjançant els 
Patronats sí que es poden assolir. 
Quines fórmules creieu 
que són més adients per al 
bon funcionament d'aquests 
serveis? 
La millor fórmula és l'autofi-
nançament, això sí, amb algunes 
ajudes puntuals de l'Ajuntament, 
Generalitat, Ministeris... Podrien 
entrar a formar part dels Patro-
nats i ajudar al seu finançament 
les associacions d'hotelers, bars, 
comerços, etc, tenint en compte 
que cal que qualsevol associació 
pensi en la seva inserció en 
l'Ajuntament per obtenir més 
avantatges. 
Com controlareu el respecte al 
medi ambient, la netedad dels 
carrers, la contaminació acús-
tica i ambiental? 
Creiem que una continuïtat amb 
el que s'ha fet finsara no és el 
més adequat, i cal estudiar noves 
fórmules, que podrien incloure la 
publicitat en T.V. i a publica-
cions properes als interessos del 

nostre poble per recordar a 
tothom la necessitat imperiosa de 
respectar més el medi i l'entorn 
on residim, exercint, nosaltres 
mateixos, la vigilància activa 
dels propis costums i els dels 
nostres veïns; naturalment 
comptant amb la col·laboració de 
les forces policials de la localitat, 
la policia municipal i la guàrdia 
civil. 
Quin tractament donareu a les 
festes populars? 
Cal promoure les festes populars 
amb més força, com a reclam per 
al turisme tant interior com 
foraster o estranger. Més recol-
zament econòmic per part del 
nostre consistori i potser una 
major independència en la seva 
organització. El fet de convidar 
grups i associacions a participar-
hi seria una forma intel·ligent de 
revitalitzar-les. 
Platja d'Aro és o era un centre 
comercial i turístic de primer 
ordre. Quines mesures con-
cretes proposeu per mantenir-
lo i potenciar-lo a curt i llarg 
termini? 
Si bé són moltes les mesures que 
caldria prendre, es podria co-
mençar per potenciar les 
associacions gremials, l'atenció 
més amable al client, la 
professionalitat (amb cursets als 
treballadors durant l'època 
turística més baixa), la millora 
dels serveis als establiments, una 
millor política en els preus; tot 
coordinat pel Foment de Turisme 
en col·laboració amb els gremis. 
La Vall d'Aro presenta una 
sèrie de problemes comuns a 
tots els municipis. Contempleu 
en el vostre programa dur a 

terme accions determinades en 
aquest sentit? Especifiqueu 
quines. 
Una qüestió important que ja ha 
estat esbossada pel nostre grup 
és la possible creació d'un 
polígon industrial en un lloc 
equidistant de Sant Feliu, la Vall 
d'Aro i Santa Cristina, amb la 
col·laboració dels tres municipis 
de forma mancomunada, per 
resoldre alguns problemes que 
per la seva complexitat, similitud 
i inversió necessiten de l'esforç 
comú de més d'una població. 
Altres propostes. 
Crear una borsa de treball en la 
qual els ofertors i demandants 
s'inscriurien per incentivar la 
contractació de treballadors de la 
vila; incrementar les ajudes a la 
tercera edat potenciant les 
activitats de l'actual Casal de la 
Gent Gran; engegar, a curt 
termini, el Centre Cívic... etc. 
En cas d'haver de governar, 
com, amb qui ho faríeu i amb 
qui no us entendríeu? 
El nostre grup pactaria 
únicament i exclusivament amb 
els qui les propostes dels quals 
anessin encaminades a l'obtenció 
de millores pel nostre poble i els 
seus vilatans, defugint les 
aliances motivades per interessos 
de grups o partits polítics. 

i 
i 

El candidat: MANUEL BLANCO GARZO 
Encara que d'ascendència aragonesa, va néixer a Madrid el desembre 
de l'any 1942, on va passar una petita part de la infantesa. Més tard, i 
per raons professionals de la família es traslladà a Osca on va cursar 
els estudis de Batxiller. 
Posteriorment i per motius d'estudis va residir algun temps a 
Saragossa, preparant oposicions a diversos organismes de l'Estat. 
Marxà a França, concretament a Bordeus, on va cursar estudis de 
francès a la Facultat de Lletres. 
En tornar, l'any 1964, vingué a Platja d'Aro, on ha treballat, des de 
llavors, en una empresa dedicada al turisme i on continua actualment. 
Es aquí on s'ha format en el que és el món del turisme, en moltes de 
les seves facetes, complementant els coneixements amb diferents 
cursos (relacions públiques, administració d'apartaments, gestors 
intermediaris G.LP.E.). 
Pel que fa a la vida política a nivell públic, ha estat fins ara nul·la. Tot 
i que les seves simpaties s'han decantat sempre cap al C.D.S. i el P.P., 
fins a la seva recent afiliació a aquest darrer partit mai no havia format 
part de cap associació política. 
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PRESENTAT EL CARTELL DEL IV CONGRÉS DE 

_j 
S 
< u j 
u 
18 

El 6 de maig passat tingué lloc a 
Badalona, al Badalona Centre 
Internacional de Negocis recent-
ment inaugurat la XIII 
Assemblea de l'Associació 
Catalana de la Premsa Comarcal 
on la premsa petita es retrobà 
com es habitual cada any per tal 
de debatre la i pssar comptes de 
la tasca anual de l'Associació 
que aplega més de 150 diaris, 
setmanaris i revistes mensuals, bi 
i trimestrals de tot Catalunya. 
Durant l'Assemblea EI Carrilet 
el cartell anunciador del proper 
Congrés de l'Associació que 
tindrà lloc els dies 11 i 12 de 

maig de 1996 i que ha estat creat 
pel popular i veterà caricaturista 
Joaquim Muntañola, Íntimament 
lligat a Platja d'Aro. El Carrilet 
exposà tota la tasca organitzativa 
que ha portat a terme en el 
decurs del darrer any, d'ençà que 
l'assemblea celebrada a Tàrrega 
l'any passat escollí Platja d'Aro i 
aquesta revista com a seu del 
Congrés que es realitza cada 
quatre anys. 
Un dels punts de l'ordre del dia 
era la renovació de la Junta 
Directiva de l'Associació presi-
dida per Jordi Vallmajó del 
setmanari Hora Nova de Figue-

res després d'haver complerta 
un mandat que s'ha caracteritzat 
per una tasca eficient i de 
consolidació de l'Associació i 
durant el qual les publicacions 
han assolit un alt grau 
dínformatització i professiona-
lització. La nova Junta fou 
escollida per unanimitat, 
resultant-ne president Ricard 
Rafecas del setmanari El 3 de 
Vuit de Vilafranca del Penedès i 
de la qual en formà part també 
Pere Barreda en representació 
d'El Carrilet, 

CRISTALUM, S. L. 
ACRISTALLAMENTS i 
FUSTERIA D'ALUMINI EN GENERAL 

Crta. Sta. Cristina, s/n. - Tel. 81 82 15 - Fax 81 61 63 
17250 P L A T J A D ' A R O (Girona) 
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El programa: P.S.C. 
La campanya electoral de l'any 91 fou molt dura a Sta. Cristina. Creieu que la present se semblarà a l'anterior o serà més serena? De totes maneres creieu allò de que en campanya electoral TOT VAL? 
La campanya electoral 95 hauria 
d'ésser més serena: 
Ir. - Perquè CiU ha donat suport 
majoritàriament a l'equip de 
govern (PSC) durant aquests 
darrers 4 anys. 
2n. - Perquè el bon conviure 
personal dels candidats després 
de les eleccions no és possible si 
durant la campanya s'utilitzen 
desqualificacions sense fona-
ments, i sense coneixements de 
causa, tan sols per fer mal. 
3r. - Les desqualificacions que hi 
hagué a la campanya 91 i les del 
95 són fruit en el seu 80% d'un 
sector molt determinat de CiU 
que utilitza la candidatura local 
per menysprear la candidatura de 
P.S.C. 
En campanya electoral TOT 
VAL, no hauria de tenir sentit en 
el suposat i sincers cas, que 
només s'anés per als interessos 
del municipi. Però això deixa de 
tenir consistència i comença a 
agafar el sentit del TOT VAL, 
quan la manca de maduresa 
democràtica i l'exclusiu interès 
personal o polític de les 
persones, passa a ésser prioritari 
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La llista 
1. Josep Llensa 
2. Josep Rosés 
3. Jordi Aviñó 
4. Xavier Congost 
5. Ramon Tura 
6. Ricardo Herrero 
7. Pilar Morera 
8. Jordi Vilanova 
9. Evaristo Santamaría 

10. Joan Pou 
11. Carles Jofre 

Suplents: 
12. Pere Espuña 
13. Antoni Oliveras 
14. Joaquim Montiel 

per sobre dels interessos de la 
majoria de ciutadans que formen 
el municipi. 
Els anys 79, 83 i 87 CiU guanyà les eleccions muni-cipals. L'any 91 les guanyà Independents (PSC) amb la mateixa persona que abans havia guanyat CiU. En les eleccions generals i autonò-miques continua guanyant CiU. Llavors, podríem dir que el poble de Sta. Cristina no té color polític o és que en les municipals es vota a les persones i a la gestió feta? 
Clarament, a les municipals es 
voten les persones, i la feina 
realitzada. 
Com veu el candidat a l'alcaldia els cristinencs, les seves festes, els seus joves, és a dir, com veu als seus veïns en general? 
Com a candidat veig els veïns en 
general. 
Els cristinencs, a la meva manera 
de veure, són una gent que tenen 
molt clar que són ells qui 
elegeixen el candidat i l'equip de 
govern cada quatre anys i per 
tant, utilitzen el dret democràtic 
de manera correcta. Deixant-los 
treballar durant els 4 anys de 
legislatura i tomant a votar a les 
eleccions properes, valorant la 
tasca realitzada durant el darrer 
període. 
En quin ordre de prioritats i perquè col.locaria la vostra formació els següents temes: Normes Subsidiàries de Plane-jament / Economia de l'Ajun-tament / Llar de jubilats-Casal Jovent. 
Ir NORMES SUBSIDIÀRIES 
DE PLANEJAMENT: 
En els moments actuals, sense 
elles era impossible el progrés 
del nostre municipi. 
2n. ECONOMIA: 
A l'entrar al 91, vam haver de fer 
front al deute que trobàrem, 
pagant interessos i amortitza-
cions, a més de posar al dia i 
continuar les instal.lacions que 
estàvem començades. 
Degut a la suspensió de 
llicències per la no aprovació de 
les normes subsidiàries i a la 
crisi econòmica vam trobar-nos 

amb una manca d'ingressos. 
Teníem, doncs, dues solucions, o 
no fer res i deixar que el poble 
continués en el pou en què el 
vam trobar o bé, endeutar-nos 
més, per a poder fer el mínim per 
tirar-lo endavant seguint el 
nostre lema de progrés, podent al 
menys aprovar les normes subsi-
diàries, i poder tirar endavant. 
3r. LLAR DE JUBILATS -
CASAL DE JOVENT: 
Malgrat que pensem que és una 
assignatura pendent en el nostre 
programa electoral, creiem que 
el municipi té unes prioritats més 
necessàries que hem d'atendre 
primer. 
Penseu que Sta. Cristina ha de continuar essent una població sense una zona industrial on només compti el turisme i la segona residència? Quines són les vostres propostes en aquest tema? 
Creiem que Sta. Cristina d'Aro 
ha de tenir una zona industrial, i 
així es contempla en les normes 
subsidiàries i Pla General. 
Aquesta zona industrial servirà 
per donar feina a persones que 
no tenen encara treball. 
Sens dubte cal potenciar el 
turisme com a fons de riquesa 
per al municipi; així com ésser 
un lloc per a segones residències. 
Creiem que aquestes tres àrees, 
poden conviure juntes amb la 
resta de les del municipi, fent un 
conjunt de poble pròsper, 
acollidor i progressista. Creieu que el cap de llista ha d'estar identificat amb la problemàtica municipal i viure-la dia a dia? 
Avui, amb la dificultat de gestió 
que hi ha, els escassos recursos 
econòmics i la situació política 
del país, és necessari un candidat 
que conegui la problemàtica 
municipal en profunditat i estar 
dia a dia sense reparar en hores 
de feina, per a gestionar amb 
agilitat i aconseguir resultats 
beneficiosos per a la població; i 
sobretot que, no tingui interessos 
personals per defensar, doncs 
això, fa que els problemes de la 
resta de ciutadans quedin 
anul·lats. Avui per avui, creiem 
que el candidat del P.S.C. és qui 



coneix amb més garanties aquest 
tema. 
Les Normes Subsidiàries de 
Planejament, un cop apro-
vades, seran una bona eina de 
treball per al municipi? 
Seran l'eina que utilitzada pro-
porcionarà el benestar i el 
progrés al nostre municipi. 
(Atenció, hi ha gent que intenta 
fer servir aquesta eina per a 
beneficis particulars). 
Com veieu la situació dels 
comptes municipals? Quines 
mesures teniu previst prendre 
a curt, mitjà i llarg termini? 
La situació econòmica, real, 
municipal, és una situació molt 
diferent de la que utilitzen avui 
CiU i E.R.C., però és un punt a 
tenir en compte, fet que es 
contempla en el nostre programa 
electoral. Resumint en breus 
paraules aquesta situació, és: 
• Deute adquirit des del 87 al 91. 
• Deute adquirit des del 91 per a 
poder tirar el municipi endavant. 
• Treball fet per a l'aprovació de 
les normes subsidiàries. 
• Camí obert per a millorar 
l'economia municipal amb una 
feina feta durant aquests darrers 
quatre anys, que portarà a 
obtenir: 
Ir. - Ingressos urbanístics. 
2n. - Ingressos de gestió i permi-
sos d'obres. 
3r. - Ingressos de contribució de 
nous terrenys, que fins ara són 
rústics i passaran a urbans. 
Aquestes noves zones urbanís-
tiques a més de proporcionar 
ingressos al municipi, donaran 
feina a molta gent del ram de la 
construcció. 
Cal remarcar que malgrat la 
situació econòmica, s'ha contin-
gut l'augment d'impostos. Refe-
rent a Urbana, a part de 
l'actualització quant a l'edifica-
bilitat, i la revisió d'agravis 
comparatius en relació als nous 
serveis, específicament de les 
urbanitzacions, no s'ha produït 
cap tipus d'augment, a excepció 
de l'obligat pel Govern. 

Pel que fa a la seguretat 
ciutadana i a la Policia Local, 
quins punts cal millorar? 
La seguretat ciutadana cal 
millorar-la amb més participació 
de les forces que haurien 
d'assumir-la, i que avui per avui 
no ho fan, com són la Guàrdia 
Civil i els Mossos d'Esquadra. 
Referent a la Policia Municipal, 
creiem que fa la funció que ha de 
fer un policia en un poble com el 
nostre. 
L'actual estructura del 
funcionariat i del personal, 
s'adapta al servei requerit pel 
ciutadà i el visitant? 
El funcionariat i el personal 
d'aquest Ajuntament, és un 
important, bo, àgil i eficaç servei 
al ciutadà i al visitant. 
Creieu que el tema cultural 
està suficientment tractat i les 
infrastructures actuals (Zona 
esportiva. Biblioteca, Sala de 
Lectura, Sales d'Exposicions...) 
estan ben gestionades? Que 
proposeu? 
Creiem que en aquest tema, mai 
es fa prou, sempre cal fer més, 
malgrat que actualment el tema 
cultural està ben tractat, quan es 
disposi de les instal·lacions, ara 
en construcció, de l'edifici socio-
cultural, es podrà millorar i 
potenciar el servei. 
Quan els candidats d'una llista 
es presenten diverses vegades a 
les eleccions i aquesta llista no 
aconsegueix governar, creieu 
que és positiu continuar en la 
llista en els següents comicis? 
Creieu que es convenient que 
un alcalde es continui 
presentant com a cap de llista 
0 hauria de deixar pas a altres 
candidats? 
No creiem que sigui positiu que 
candidats que s'han presentat 
vàries vegades sense aconseguir 
la confiança del poble, es tornin 
a presentar, caldria que recone-
guessin: 
Ir. - Que el poble no els té 
confiança i per tant cal respectar 
la decisió popular. 

2n. - És convenient deixar pas a 
altres persones. 
Si el cap de llista és alcalde 
gràcies exclusivament al vot 
popular, i per tant, té la majoria 
absoluta en la seva llista, sí que 
és convenient que es tomi a 
presentar, a part d'ésser necessari 
i obligat de fer-ho, per respecte a 
les persones que l'han votat. 
Si governa en minoria o amb 
coalició, creiem que cal 
reflexionar-hi molt seriòsament, 
abans de tornar-se a presentar. Si 
no aconsegueix governar, millor 
que es quedi a casa, ja que 
continuar dins una llista 
perjudica al municipi. 
La Vall d'Aro presenta una 
sèrie de problemes comuns a 
tots els municipis. Contempleu 
en el vostre programa dur a 
terme accions determinades en 
aquest sentit? Especifiqueu 
quines. 
Sempre i després de molts anys 
de govern municipal, s'ha acon-
seguit i portat a terme serveis 
mancomunats, escorxador, abo-
cador, depuradora. Nosaltres 
sempre hem dit i diem que 
haurien d'ésser tots, i de tot 
àmbit, a nivell de serveis 
mancomunats. Ara bé, tot això 
comporta no sols un desig 
nostre, sinó de tots els municipis 
de la Vall, i per tant, és un tema 
a tractar entre tots els municipis i 
per tant es pot dir en el programa 
té molt poc sentit. 
Altres propostes. 
Continuar fent el necessari per a 
millorar el benestar dels cristi-
nencs i del municipi. 
En cas d'haver de governar, 
com, amb qui ho faríeu i amb 
qui no us entendríeu? 
Si hem de governar, ho farem 
amb i pel nostre poble. 
Ho farem amb majoria popular. 
No és convenient pactar, ja que 
això indica que no tenim la 
confiança majoritària del poble i 
en aquestes condicions, és millor 
estar quatre anys a l'oposició. 

d 
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El candidat: JOSEP LLENSA i ROCOSA 
Nascut a Sant Feliu el 26-08-45 i resident a Santa Cristina d'encà fa 39 anys. 
Ha estat alcalde de Santa Cristina d'ençà les primeres eleccions 
democràtiques el 1979 fins al 1987 i militant de Convergència del 1977 fins 
1990 quan , a causa d'una forta polèmica mantinguda amb el president de la 
Federació Intercomarcal de C.D.C a les comarques gironines fou expolsat del 
partit. A partir d'aquí es formà un grup d'independents que arribà a un acord 
amb el P.S.C. partit pel qual es presentà en les darreres eleccions aconseguint 
novament majoria per governar en solitari. Enguany toma a repetir pel P.S.C. 
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El programa: CiU 
La campanya electoral de Tany 91 fou molt dura a Sta. Cristina. Creieu que la present se semblarà a l'anterior o serà més serena? De totes maneres creieu allò de que en campanya electoral TOT VAL? 
El meu equip i jo creiem en el 
diàleg, en la crítica sana, però 
mai en la política de desprestigi 
ni en el cop baix. Estem cansats 
de represàlies; Sta. Cristina no 
s'ho mereix. 
Els anys 79, 83 i 87 CiU guanyà les eleccions muni-cipals. L'any 91 les guanyà Independents (PSC) amb la mateixa persona que abans havia guanyat CiU. En les eleccions generals i autonò-miques continua guanyant CiU. Llavors, podríem dir que el poble de Sta. Cristina no té color polític 0 és que en les municipals es vota a les persones i a la gestió feta? 
A les municipals es vota a la 
persona, a l'equip en el seu 
conjunt, al programa, i a les 
sigles. Crec que és molt important 
valorar o puntuar aquests quatre 
aspectes, abans d'emetre el vot. Com veu el candidat a l'alcaldia els cristinencs, les 
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La llista 
1. Pilar Blasco 
2. Josep Pujolar 
3. Concepció Puigvert 
4. Josep Xavier Quintana 
5. Josep M. Bas 
6. Lluís Anglada 
7. Carles Aulet 
8. Joan Pijuan 
9. Esteve Valls 

10. Bartolomé Toledo 
11. Núria Vall-Honesta 

Suplents: 
12. Maria Rosa Pijuan 
13. Joan Camps 
14. Santiago Aymerich 

seves festes, els seus joves, és a dir, com veu als seus veïns en general? 
Una gent excel·lent, amb un gran 
esperit associatiu, ho demostren 
les seves festes, celebracions, 
colles de carnaval, etc. Inicia-
tives que hem de potenciar i 
canalitzar millor a través d'una 
Comisssió de Festes. I també a 
través del Consell de veïns, que 
crearem. 
En quin ordre de prioritats i perquè col.locaria la vostra formació els següents temes: Normes Subsidiàries de Plane-jament / Economia de l'Ajun-tament / Llar de jubilats-Casal Jovent. 
a) Economia de l'Ajuntament -
b) Normes Subsidiàries - c) Llar 
de la gent gran-Casal de 
Joventut. Respecte del motiu 
podem dir: 
ir. - Sense una economia sane-
jada (pensem que el deute actual 
s'apropa als mil miüons de PTA) 
no es pot fer res. 
2n. - Sense una bona planificació 
urbanística, consensuada amb 
tots els cristinencs, amb informa-
ció transparent i suficient, no 
podem establir quin ha de ser el 
nostre model de poble. 
Per tant, si no sanegem l'eco-
nomia, -prioritat primera-, i si no 
establim, quin tipus de poble 
volem, -prioritat segona-, tot el 
que es faci serà enganyar, 
ambicionar, o fer obres que 
després no es podran acabar, per 
manca de diners, per manca de 
planificació... i serà el caos. Penseu que Sta. Cristina ha de continuar essent una població sense una zona industrial on només compti el turisme i la segona residència? Quines són les vostres propostes en aquest tema? 
El municipi de Sta. Cristina té 
una vocació turística, comercial i 
residencial. En aquest sentit, 
potenciarem al màxim les seves 
possibilitats, atraurem els visi-
tants amb ofertes suggerents, 
rutes turístiques, grastronòmi-
ques. Res s'està fent ara des de 
l'actual Ajuntament per reactivar 
Sta. Cristina. 

Respecte a la pregunta de la zona 
industrial, creiem que en un 
indret on existeixi una màxima 
concentració de serveis, s'hi 
poden instal.lar petites o mitja-
nes indústries, no contaminants, 
sempre que donin feina a la gent 
de Sta. Cristina, i s'adeqüin a 
l'entorn, i per suposat, amb una 
prèvia consulta al Consell de 
veïns que crearem. A més 
donarem les màximes facilitats 
als industrials que vulguin 
ampliar, renovar, etc. Creieu que el cap de llista ha d'estar identificat amb la problemàtica municipal i viure-la dia a dia? 
És la seva primera obligació; i 
vull remarcar que ho ha de fer 
escoltant, en tot moment, l'opinió 
de tots els cristinencs, perquè el 
dia que pensa que ja ho sap tot, 
vol dir que ha caigut en 
l'immobilisme i per tant, ja no 
serveix, ja no és útil als 
ciutadans. Un alcalde és sempre 
un servidor dels ciutadans. Les Normes Subsidiàries de Planejament, un cop apro-vades, seran una bona eina de treball per al municipi? 
Sta. Cristina, és un lloc molt 
agradable per viure. Però si 
volem que vingui més gent, 
només ho aconseguirem: 
Ir. - Amb unes normes urbanís-
tiques que possibilitin, l'amplia-
ció del casc urbà, no com ho vol 
fer l'actual equip de govern, a 
base de crear noves urbanit-
zacions al mig del bosc. Aquest 
fet només genera un cost afegit a 
les ja malmeses arques 
municipals, i destrueix el nostre 
entorn, que és precisament allò 
que tenim per atraure al visitant. 
2n. - Disminuint la càrrega im-
positiva. 
Sta. Cristina és potser el poble de 
la comarca que paga més 
impostos a l'Ajuntament. Aquest 
fet no resulta gens atractiu a 
l'hora que una família es 
decideixi a construir-se l'habi-
tatge i instal.lar-se a Sta. 
Cristina, com a primera o segona 
residència. 
Nosaltres no augmentarem els 
impostos, i en un màxim de tres 



anys, ja estarem en condicions 
d'obtenir una bona retallada. 
Com veieu la situació dels 
comptes municipals? Quines 
mesures teniu previst prendre 
a curt, mitjà i llarg termini? 
Crec que ja hem fet al·lusió. 
Només cal afegir dues coses: 
a) Que a l'entrar a l'Ajuntament 
exposarem la situació dels 
comptes al Consell de veïns, que 
prèviament haurem creat per a 
partir d'aquí començar a estruc-
turar les solucions. 
b) Que estem en una bona 
disposició política per obtenir 
una bona línia d'ajuts que ajudin 
a reduir l'endeutament. 
Pel que fa a la seguretat 
ciutadana i a la Policia Local, 
quins punts cal millorar? 
L'actual estructura del 
funcionariat i del personal, 
s'adapta al servei requerit pel 
ciutadà i el visitant? 
Tenim un bon funcionariat, i 
necessitarem de tots i cadascun 
per donar un immillorable servei. 
Farem un Ajuntament més 
humanitzat, rentabilitzarem al 
cent per cent tota la capacitat 
humana i institucional de què 
disposem per millorar la qualitat 
de vida dels cristinencs. 
I per qualitat de vida entenem 
des de la seguretat ciutadana, 
fins a una millor administració. 
Creieu que el tema cultural 
està suficientment tractat i les 
infrastructures actuals (Zona 
esportiva. Biblioteca, Sala de 
Lectura, Sales d'Exposicions...) 
estan ben gestionades? Que 
proposeu? 
Per resumir em remeto al que he 
dit en la pregunta anterior, en el 
sentit que ara cal rentabilitzar al 
màxim allò que tenim, i que de 
vegades està infrautilitzat, o bé 
utilitzat de manera desordenada. 

Quan els candidats d'una llista 
es presenten diverses vegades a 
les eleccions i aquesta llista no 
aconsegueix governar, creieu 
que és positiu continuar en la 
llista en els següents comicis? 
Creieu que es convenient que 
un alcalde es continuí 
presentant com a cap de llista 
0 hauria de deixar pas a altres 
candidats? 
La repetida frase que el poder 
desgasta, és ben certa, per això 
cal renovar els equips de govern, 
perquè aportin noves dinàmi-
ques, i nova il·lusió. Personal-
ment haig de dir que em sento 
molt preparada per a accedir a 
l'alcaldia, que porto molts anys 
treballant en ajuntaments i conec 
molt bé la problemàtica. I, si 
tenim en compte la mala situació 
per la que l'Ajuntament de Sta. 
Cristina atravessa, crec que és 
molt necessari, i ens pot estalviar 
molts diners, comptar amb un 
alcalde, o alcaldessa en el meu 
cas, ben preparat professio-
nalment per afrontar el repte que 
representa posar en ordre 
qüestions com l'endeutament, la 
planificació urbanística, i la 
reactivació de la població. 
La Vall d'Aro presenta una 
sèrie de problemes comuns a 
tots els municipis. Contempleu 
en el vostre programa dur a 
terme accions determinades en 
aquest sentit? Especifiqueu 
quines. 
Sempre que representi un estalvi, 
1 en surti beneficiat el nostre 
poble, estarem disposats a 
mancomunar actuacions i serveis 
amb les poblacions veïnes. 
Altres propostes. 
Com a novetat que introduiríem 
en l'organització de l'adminis-
tració municipal seria la creació 
d'un Consell de Veïns, com a 

òrgan assessor de l'Ajuntament, 
que aglutini els diferents sectors 
de població: comerç, turisme, 
industrials, urbanitzacions, etc. 
En cas d'haver de governar, 
com, amb qui ho faríeu i amb 
qui no us entendríeu? 
Nosaltres sempre ens entendrem 
amb les persones transparents i 
dialogants, i que tinguin com a 
únic objectiu servir els interessos 
de tots els cristinencs. 

i S I s 

El candidat: PILAR BLASCO i PRIM 
Nascuda a Sant Feliu el 17.09.1954, casada i amb dues filles viu a Santa 
Cristina, on hi té arrels familiars des de molt antic^ d'ençà l'any 1983 i fins el 
1990, havent-hi retornat definitivament el 1994. Es llicenciada en Dret per la 
Universitat Central de Barcelona amb estudis de doctorat (1979); llicenciada 
en Ciències de la Informació per la Universitat Autònoma de Barcelona amb 
estudis de doctorat de sociologia (1978); secretària-interventora 
d'Administració Local per oposició (1980); màster en Gestió Urbanística per 
l'Escola d'Arquitectura de Barcelona, Universitat Politècnica (1993). 
Ha estat al càrrec de diferents secretaries d'ajuntaments d'ençà el 1981 entre 
les quals es troba Santa Cristina (de 1983 a 1986). Recentment ha estat 
secretària de l'Ajuntament de Calonge, cap de l'Àrea Jurídica dels Serveis 
d'Urbanisme de l'Ajuntament de Manresa. Actualment exerceix privadament 
l'advocacia i realitza tasques d'assessorament a diversos Ajuntaments de 
Catalunya amb especialització en el camp del dret administratiu i és, també, 
secretària de l'Ajuntament de Vall-llobrega. 
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El programa: E.R.C. 

La campanya electoral de l'any 91 fou molt dura a Sta. Cristina. Creieu que la present se semblarà a l'anterior o serà més serena? De totes maneres creieu allò de que en campanya electoral TOT VAL? 
Esperem i desitgem que sigui 
més serena. No creiem allò que 
diu que en campanya electoral 
tot val. 
Els anys 79, 83 i 87 CiU guanyà les eleccions muni-cipals. L'any 91 les guanyà Independents (PSC) amb la mateixa persona que abans havia guanyat CiU. En les eleccions generals i autonò-miques continua guanyant CiU. Llavors, podríem dir que el poble de Sta. Cristina no té color polític o és que en les municipals es vota a les persones i a la gestió feta? 
Els fets van demostrar que no 
tenia gaire color polític, si bé és 
cert que en les Municipals es 
vota més a les persones que al 
partit. D'aquí ve que nosaltres 
proposem el sistema de llistes 
obertes. 
Com veu el candidat a Talcaldia els cristinencs, les seves festes, els seus joves, és a 
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La llista 
1. Tomàs Rosés i Pijuan 
2. Josep M.s Rosselló i Bosch 
3. Josep M.- Palomeras i Burch 
4. Xavier Sala i Congost 
5. Jordi Verrié I Faget 
6. Jesús Oliu I Thomàs 
7. Joaquim Esteve i Formatgé 
8. Mariano Ferrer i Thomàs 
9. Pere Brull i Pastó 

10. Isabel Marbà i Garcia 
11. Enric Mulà i Turon 

Suplents: 
12. Toni Strubell i Trueta 
13. Montserrat Feiez í Garriga 
14. Jordi Verrié i Gallart 

dir, com veu als seus veïns en general? 
Com un poble actiu, amb bona 
convivència, i que necessita més 
i bons canals de participació. En quin ordre de prioritats i perquè coLlocaria la vostra formació els següents temes: Normes Subsidiàries de Plane-jament / Economia de l'Ajun-tament / Llar de jubilats-Casal Jovent. 
Tots són prou importants, però 
col·locaríem en primer lloc 
l'Economia de l'Ajuntament, ja 
que d'aquesta en depèn la resta. Penseu que Sta. Cristina ha de continuar essent una població sense una zona industrial on només compti el turisme i la segona residència? Quines són les vostres propostes en aquest tema? 
Rotundament no, com ja hem 
indicat en diferents llocs i 
ocasions. És necessària (ja porta 
massa anys de retard) una bona 
Zona Industrial, amb preus 
competitius a nivell europeu, 
mancomunada amb els tres 
municipis de la Conca del 
Ridaura. 
Creieu que el cap de llista ha 
d'estar identificat amb la 
problemàtica municipal i 
viure-la dia a dia? 
Evidentment que sí, és impres-
cindible. 
Les Normes Subsidiàries de Planejament, un cop apro-vades, seran una bona eina de treball per al municipi? 
Les aprovades no ens serveixen, 
ja que pretenen augmentar les 
800 Ha. que ja tenim d'urbanit-
zacions en unes 170 Ha. més, 
enfront de les 113 Ha. de casc 
urbà. Nosaltres el que volem és 
consolidar i augmentar el casc 
urbà. És a dir, volem fer un 
poble, no sembrar d'urbanit-
zacions les nostres muntanyes. Com veieu la situació dels comptes municipals? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
Alarmant. Proposem encarregar 
als serveis econòmics de l'Ajun-
tament un informe imparcial de 
la situació econòmica actual; 

renegociar els crèdits de 
l'Ajuntament per tal de pagar 
menys interessos; una correcta 
elaboració i un millor compli-
ment dels pressupostos i un 
control constant de la concessió i 
execució de les obres muni-
cipals. Mantindríem la pressió 
fiscal actual, però ens oposaríem 
totalment a una revisió cadastral 
desmesurada. Pel que fa a la seguretat ciutadana i a la Policia Local, quins punts cal millorar? 
Nosaltres estem per la plena 
aplicació del model policial 
català i creiem en la competència 
exclusiva de la Generalitat en 
seguretat ciutadana. En tot cas, 
els Mossos d'Esquadra i les 
policies locals estaran coordinats 
per la Junta de Seguretat. L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
Creiem necessària una reestruc-
turació del personal, encaminada 
a assumir serveis subcontractats. 
Mantindríem l'acmal plantilla, 
però sense substituir les baixes 
voluntàries que es puguin 
produir. 
Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infrastructures actuals (Zona esportiva. Biblioteca, Sala de Lectura, Sales d'Exposicions...) estan ben gestionades? Que proposeu? 
Tenim bones instal·lacions, però 
estan infrautilitzades. Proposem 
promoure les activitats de les 
entitats existents i crear-ne de 
noves. 
Quan els candidats d'una llista es presenten diverses vegades a les eleccions i aquesta llista no aconsegueix governar, creieu que és positiu continuar en la llista en els següents comicis? Creieu que es convenient que un alcalde es continui presentant com a cap de llista 
0 hauria de deixar pas a altres candidats? 
Només dues vegades conse-
cutives. Pel que fa al càrrec 
d'alcalde, igualment, només 
durant dues legislatures. (Aques-



ta és la resposta majoritària en 
l'enquesta que nosaltres vam 
repartir pel poble). 
La Vall d'Aro presenta una 
sèrie de problemes comuns a 
tots els municipis. Contempleu 
en el vostre programa dur a 
terme accions determinades en 
aquest sentit? Especifiqueu 
quines. 
Està previst i creiem que som 
l'únic partit que fa propostes 
conjuntes per als tres municipis 
de la Vall d'Aro. Són aquestes: 
Abocador de Solius, transport 
interurbà entre els tres municipis, 
zona industrial de titularitat 
pública, recuperació de camins 
(antiga via del tren, camí dels 
Molins...) temes de medi 
ambient, creació de la comunitat 
cultural de la Conca del Ridaura 
(rutes turístiques, estudis de 
camp, currículums per a 
l'ensenyament...). 
Altres propostes. 
Creiem indispensable l'elabora-
ció d'un PLA ESTRATÈGIC de 
la nostra subcomarca, per tal de 
detectar les mancances estruc-
turals quant a serveis, comuni-
cacions, indústria, comerç, 
turisme, etc. per tal d'establir un 
programa de futur. 
També ens sembla indispensable 
recuperar i replantejar l'estudi 
hidròlogic de la Conca del 
Ridaura, fet pel Dr. Trilla l'any 
80. 

En cas d'haver de governar, 
com, amb qui ho faríeu i amb 
qui no us entendríeu? 
Només ho podríem fer amb qui 
tinguéssim una major coinci-
dència, d'acord amb els respec-
tius programes. 
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EI candidat: TOMAS ROSES i PIJUAN 
Lloc i data de naixement: Santa Cristina d'Aro, el 8 de febrer de 1932. 
Professió: Mestre. 
Afiliat al partit des de l'abril de 1990. 
Havia militat a Nacionalistes d'Esquerra des de la seva fundació. 
Afiliat al Sindicat d'Ensenyament de Girona (en va ser fundador), ara STES. 
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El programa: P.P. 

La campanya electoral de l'any 91 fou molt dura a Sta. Cristina. Creieu que la present se semblarà a Tanterior o serà més serena? De totes maneres creieu allò de que en campanya electoral TOT VAL? 
Per nosaltres serà més serena. 
Encara que en campanya 
electoral sembla que TOT VAL, 
penso que no tindria que ésser 
així. 
Els anys 79, 83 i 87 CiU guanyà les eleccions muni-cipals. L'any 91 les guanyà Independents (PSC) amb la mateixa persona que abans havia guanyat CiU. En les eleccions generals i autonò-miques continua guanyant CiU. Llavors, podríem dir que el poble de Sta. Cristina no té color polític 0 és que en les municipals es vota a les persones i a la gestió feta? 
Una part del poble de Sta. 
Cristina vota per les promeses 
que fan els polítics. En les 
properes eleccions tindrien que 
valorar si les promeses s'han 
complert o no, i votar en 
conseqüència. 
Com veu el candidat a 

La llista 
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1. Martín Lliuret Rams 
2. Julio Rico Badosa 
3. Alberto Pons Bertran 
4. Abelardo Nieto Serrano 
5. Emilio Uroz Castillo 
6. Olga Nieto Masero 
7. Juan Montero Ramos 
8. José Maria Sevilla Lirola 
9. Juan Soler Barrasus 

10. Jorge Adrià Pons 
11. Pascual García Serrano 

Suplents: 
12. Jesús Manuel Terribas 

Pérez 
13. Encarnación Martínez 

Garcia 
14. Enrique Trapero Sitjà 

l'alcaldia els cristinencs, les seves festes, els seus joves, és a dir, com veu als seus veïns en general? 
Veig a la gent preocupada per 
l'endeutament que hi ha a 
l'Ajuntament. El futur no és clar._ En quin ordre de prioritats i perquè col.locaria la vostra formació els següents temes: Normes Subsidiàries de Plane-jament / Economia de l'Ajun-tament / Llar de jubilats-Casal Jovent. 
L'economia de l'Ajuntament, el 
Planejament Urbanístic, el Casal 
Jovent i la Llar de Jubilats. Penseu que Sta. Cristina ha de continuar essent una població sense una zona industrial on només compti el turisme i la segona residència? Quines són les vostres propostes en aquest tema? 
Els ingressos per turisme han 
disminuït considerablement, això 
fa pensar que una zona industrial 
que no contamini és necessària. 
També podria ésser conjunta-
ment amb Castell-Platja d'Aro i 
Sant Feliu de Guíxols. Creieu que el cap de llista ha d'estar identificat amb la problemàtica municipal i viure-la dia a dia? 
El cap de llista ha de conèixer la 
problemàtica municipal i trobar 
solucions amb la col·laboració 
dels regidors, i fins i tot, amb les 
associacions de ciutadans. Les Normes Subsidiàries de Planejament, un cop apro-vades, seran una bona eina de treball per al municipi? 
Tot planejament urbanístic ben 
fet és una bona eina de treball 
pel municipi, però en el cas de 
les Normes Subsidiàries de 
Planejament de Sta. Cristina 
d'Aro és massa conflictiu degut 
als pactes amb propietaris per 
qualificar terrenys, i a la gran 
quantitat d'al.Iegacions presen-
tades. 
Com veieu la situació dels comptes municipals? Quines mesures teniu previst prendre a curt, mitjà i llarg termini? 
L'endeutament existent és greu. 
S'ha de racionalitzar la despesa 

municipal. Canviar l'estructura 
financera augmentant la vida 
mitjana del deute amb una 
política activa de reducció del 
cost mig. I a llarg termini 
promoure nous ingressos amb 
inversions comercials, indus-
trials, turístiques, i també més 
ingressos de l'Estat. Pel que fa a la seguretat ciutadana i a la Policia Local, quins punts cal millorar? 
Jo crec que la Policia Local fa bé 
la seva feina. 
L'actual estructura del funcionariat i del personal, s'adapta al servei requerit pel ciutadà i el visitant? 
En general sí, però crec que falta 
una oficina de turisme que 
podria estar situada en el mateix 
Ajuntament. Creieu que el tema cultural està suficientment tractat i les infrastructures actuals (Zona esportiva, Biblioteca, Sala de Lectura, Sales d'Exposicions...) estan ben gestionades? Que proposeu? 
La zona esportiva no està ben 
gestionada, no és lliure. Quant al 
tema cultural no és pot dir que 
sigui dolent però, naturalment, 
quan es parla de cultura sempre 
hi ha moltes millores a fer. Quan els candidats d'una llista es presenten diverses vegades a les eleccions i aquesta llista no aconsegueix governar, creieu que és positiu continuar en la llista en els següents comicis? Creieu que es convenient que un alcalde es continuí presentant com a cap de llista 
0 hauria de deixar pas a altres candidats? 
Quan es presenta una llista a les 
eleccions sempre hi ha 
l'esperança de millorar el resultat 
anterior, i si aquesta llista no 
aconsegueix governar també 
servirà al Poble, a l'oposició. 
Amb el sistema electoral actual, 
l'alcalde que ja ha governat vuit 
anys hauria de deixar pas a altres 
candidats. 
La Vall d'Aro presenta una sèrie de problemes comuns a tots els municipis. Contempleu en el vostre programa dur a 



terme accions determinades en aquest sentit? Especifiqueu quines. 
La solució s'ha de trobar entre 
els tres municipis de la Vall: Sta. 
Cristina d'Aro, Castell-Platja 
d'Aro i Sant Feliu de Guíxols. Altres propostes. 
Crear la figura del Defensor del 
Contribuent Local i més col·la-
boració amb les urbanitzacions. En cas d Tia ver de governar, com, amb qui ho faríeu i amb qui no us entendríeu? 
El Partit Popular no vol pactes 
previs, serà després de les 
eleccions que es decidirà. 
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El candidat:MARTIN LLIURET RAMS 
Nascut l'any 1930. Independent a la candidatura del Partit Popular. 
Regidor a l'Ajuntament de Sta. Cristina d'Aro de l'any 1983 al 1991. 
Els primers quatre anys amb l'agrupació d'electors "Independents 
pel poble", i els altres quatre anys amb la també agrupació d'electors 
"Unió Cristinenca". D'aquesta agrupació, "Unió Cristinenca", en fou 
el promotor. 
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SANTA CRISTINA D»ARO 

mA 
ZONA RESIDENCIAL 

LA VALL, EL MAR i LA MUNTANYA 

LA MILLOR PELL AL MILLOR PREU 
Ora . a Sant Feliu, 22 - PLATJA D'ARO 



REVITALITZEM LA VALL D'ARO 
i 
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Penso que no aprofitem ade-
quadament els béns naturals, 
paisatgístics i històrics que tenim 
i que no són pocs. Els qui tenen 
relació amb el turisme o viuen 
d'ell, haurien de preguntar-se 
què esperen els nostres visitants 
centre-europeus a part de sol, 
platja, bon menjar, diversió 
nocturna i tracte amable? Pot ser 
que per a una majoria de rostres 
pàlids que ens visiten en ple 
mes d'agost, àvids de sol i 
alegria, aquesta oferta sigui 
suficient. Però si volem allargar 
la temporada (i això és el que 
hauríem d'aconseguir) calen 
altres al·licients. 
Als promotors turístics els 
aconsellaria que visitessin els 
indrets turístics d'estiu de, per 
exemple. Suïssa, Austria i 
Alemanya per prendre bona nota 
dels serveis que ofereixen els 
municipis. Alguns d'ells serien 
també aplicables aquí. 
Les oficines de turisme de les 
diferents localitats lliuren a 
l'interessat, a més d'una infor-
mació completa de les activitats 
lúdiques i culturals programades, 
petits mapes amb la descripció, 
duració i dificultat de les 
excursions a peu o en bicicleta 
pels voltants. Normalment, els 
camins disposen d'indicacions o 
cartells i s'ha cuidat que siguin 
ben transitables i estiguin ben 
nets (per alguna cosa es paga la 
kurtaxe o impost local turístic). 
A més dels freqüents concerts 
públics i festes, s'organitzen 
activitats com passeigs per 
conèixer la botànica de la regió, 
les seves plantes i flors medi-
cinals, els valors històrics, 
complementades amb vetllades 
de projecció de diapositives i 
debats. 
Es d'observar també que la 
majoria de les excursions 
compten al final del recorregut 
almenys amb una casa o cabana 
habilitada on poder prendre 
quelcom per acabar de fer 
agradable el passeig. Perquè no 
seria possible fer el mateix 
harmonitzant amb l'entorn, per 
exemple a Pedralta? 

A l'igual que el monestir i 
església de Solius i els seus 
diorames, hauria de ser possible 
promocionar les visites comen-
tades a l'església pre-romànica 
de Sant Martí de Romanyà, la 
capella romànica de Bell-lloc, 
l'església de Santa Cristina, 
runes de l'església paleocristiana 
de Santa Cristina (Serrasol), 
nucli medieval de Castell d'Aro 
amb l'església de Santa Maria i 
el castell de Benedormiens, 
l'església de Fanals d'Aro (Platja 
d'Aro, Fanals d'Amunt i la seva 
església ruïnosa de Santa Maria, 
l'església i menhir de Vallvanera 
i alguna masia antiga i forti-
ficada. 
És de celebrar que ja s'empren-
gui la restauració i adequació 
lúdica de l'antiga estació del 
Carrilet de Castell d'Aro. Hem 
d'aconseguir també que s'habi-
litin progressivament més trams 
de l'antiga via per a vianants i 
ciclistes. Pel que fa a les 
excursions a peu o en mountain-
bike tant a les Gavarres com a 
l'Ardenya són moltes i inte-
ressants les que es poden 
realitzar (fora de ple estiu) i 
algunes fonts es troben en indrets 
molt agradables i recòndits però 
manquen cartells indicadors o bé 
han estat esbardellats en actes 
vandàlics. 
Membres de l'Associació 
d'Amics de les Gavarres i 
d'Ardenya han fet i fan una 
encomiable i anònima tasca, per 
exemple, per fer un sender 
d'accés als Carcaixells d'en 
Dalmau, la recuperació-restau-
ració de les fonts de l'Ardenya i 
altres accions, però sense l'activa 
col·laboració dels ajuntaments i 
altres estaments comarcals. La 
majoria de les excursions es fan 
per camins dolents, erosionats i 
tortuosos o també gairebé 
inexistents (Plana Basarda, Coll 
del Vidre, Puig de Cols, Puig 
Montclar, entre d'altres) i per 
això, no resulten recomanables 
per als nostres visitants. O pitjor 
encara: molts accessos al bosc i 
marges de camins estan bruts per 
escombraries i runa la qual cosa 

fa que no convidin al passeig 
sino a fer mitja volta per tal de 
no veure tanta porqueria 
degradant del paisatge. 
En una recent visita a Aracena 
(Huelva), vaig quedar sorpresa 
en comprovar com dos joves 
estaven recollint papers, plàstics 
i deixalles i deixaven perfec-
tament net el recinte interior i la 
part exterior del castell en runes 
que s'alça sobre el poble. Els 
vaig felicitar i em van dir que 
eren objectors de consciència i 
que aquella era una prestació 
substitutòria que realitzaven. 
Doncs bé, d'una manera o altra 
hem d'aconseguir que l'entorn 
de la nostra Vall d'Aro es netegi 
i es mantingui atractiu. Col.la-
borem-hi tots, jo m'hi ofereixo, i 
tú? 

Ruth Spiess Illge 

súper avui 

L'amabilitat i l'assessorament 
del botiguer d'avui 

Ctra. Sant Feliu, 11 
PLATJA D'ARO 
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Organitzacions no governamentals: Les utopies es fan realitat 
No cal ni dir que el lema que ha 
proposat Mans Unides per a la 
campanya contra la fam d'aquest 
any és força ambiciós. Però això 
no és cap obstacle per a Mans 
Unides ja que aposta pels grans 
reptes i hi posa mitjans perquè es 
facin realitat. 
Mans Unides és una organització 
no governamental per al 
desenvolupament, fou creada el 
1960 per un grup de dones 
catòliques. L'objectiu principal 
és la lluita contra la fam, la 
malnutrició, la misèria, la 
malaltia, el subdesenvolupament 
i la falta d'instrucció. 
A Mans Unides arriben molts 
projectes per realitzar arreu del 
món, cadascun d'ells té una 
persona que està al capdavant i 
es presenta un pressupost on es 
detallen les despeses del 
projecte. Mans Unides fa una 
selecció sense tenir en compte 
d'on provinguin aquestes 
iniciatives, no importa si són 

d'una missió catòlica, protestant 
o d'altra mena. El que s'intenta 
buscar és la seriositat en 
l'objectiu del projecte i el grau 
de necessitat i urgència d'aquest. 
Un cop feta la selecció, 
l'organització publica la llista 
dels projectes que es finançaran 
en la campanya d'aquell any .En 
la darrera campanya s'han 
finançat 931 projectes de desen-
volupament en 58 països, de 
caire agrícola, sanitari,^ social, 
educatiu i de promoció de la 
dona. 
L'Arxiprestat Costa Brava Cen-
tre al qual pertany la parròquia 
de Platja d'Aro ha assumit el 
projecte de Garanhuns (Brasil) 
que consisteix en la construcció 
de quatre aules i sanitaris per 
valor de 3.697.000 pta. Al 
capdavant del projecte hi ha 
Antonio Alexandre da Silva de 
l'Associació Comunitària AJOC. 
És vergonyós haver de dir que la 
parròquia de Platja d'Aro va 

recollir durant la setmana de la 
campanya contra la fam (del 6 al 
12 de febrer) 170.000 pta, és a 
dir, un promig de 350 pta per 
persona (considerant una mitjana 
de 175 a 200 pta per missa): ni una entrada al cinema!! Tan 
reduida és la nostra generositat? 
Quantes vegades creiem que som 
solidaris amb els necessitats 
perquè donem el que ens sobra i 
no ens costa cap esforç ser 
generosos? És un sol món o el 
meu món egoista? És un projecte 
comú o el meu projecte indi-
vidual? 
No cal esperar a la campanya 
contra la fam de l'any vinent per 
col.laborar en tots aquests 
projectes. Mans Unides i d'altres 
organitzacions posen al nostre 
servei tot tipus de facilitats per 
dur a terme les donacions: dies 
commemoratius, adreces, comp-
tes corrents, ...un sol món, un projecte comú, és a dir, de tots. 
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"JAPET 
Ctra. Palamós. 18-20 
Tel. (972) 81 73 66 

PLATJA D'ARO 
(Girona) 

Garatge Miquel Pérez Herrera 
Servei Oficial 

Clra. Santa Cristina, 38 
Telèfon 82 59 60 17250 PLATJA D'ARO (Girona) 
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54 EQUIPS A LA 4a. EDICIÓ DEL TORNEIG DE FUTBOL 7 
Uns 700 jugadors de 54 equips d'arreu de Catalunya 
participaren la passada Setmana Santa en el ja clàssic 
Torneig de Futbol-7. 
A cada edició s'han anat superant el nombre d'equips 
participants: 24 l'any 1992, 32 el 1993, 48 el 1994 i 
aquesta darrera edició 54 , 48 de la categoria benjamí 
com l'any passat i 6 més de categoria pre-benjamí que 
disputaren un torneig paral·lel. En total es disputaren 
183 partits -tots els previstos- en 4 camps de joc en 
dues jornades car també s'habilità un altre camp dins 
el recinte del col·legi Vall d'Aro. 
La competició començà el divendres a la tarda amb la 
participació de 24 equips que varen jugar els primers 
36 partits. El dissabte uns altres 24 equips jugaren la 
seva primera fase disputant també un total de 36 partits 
mentre que els sis equips de pre-benjamins 
començaven alhora el seu torneig (10 partits més). El 
diumenge es disputà la segona fase d'ambdós grups 
amb 36 partits el matí i 36 més per la tarda i el grup de 
pre-benjamins continuà amb 5 partits més al pati de les 
escoles, amb les porteries substituides provisionalment 
per unes de reglamentàries. I el dilluns pel matí 24 
partits més inclosa la gran final que protagonitzaren el 
C.D. Farners i la U.E. Tona. L'equip d'Osona fou 
campió en guanyar per 2-1 en un partit que 
presenciaren prop de 2.000 persones i que va ser 
retransmès íntegrament per TV Costa Brava. 
També enguany s'ha superat el nombre de comarques 
participants representades pels seus equips. Hi eren 
presents equips de l'Alt i Baix Empordà, el Gironès, la 
Selva, el Ripollès, el Maresme, l'Osona, el Vallès 
Occidental, el Vallès Oriental, el Barcelonès, el Baix 
LLobregat i el Baix Penedès. 
La intenció de l'Aro C.E.és fer una gran festa del 
futbol benjamí dels Països Catalans i per la propera 
edició es cursaran invitacions a equips del País 
Valencià, les Illes i la Catalunya Nord. Cal destacar 
també que una vintena dels equips s'allotjaren durant 3 
i 4 dies a diferents hotels de Platja d'Aro, i alguns 
clubs amb dos equips participants (A i B) eren més de 
100 persones de colla. 
Pel que fa a l'actuació dels equips locals, cal destacar 
el pre-benjamí de l'Aro que guanyà els 4 primers 
partits i finalment perdé per 1-2 amb la P.B. Ripoll que 
fou l'equip campió. 
En benjamins, l'equip A de l'Aro fou primer de grup 
en la jornada inicia però en la segona fase només 
empatà un partit i perdé els altres, dos dels quals per la 
mínima, ocupant finalment el 18é. lloc. I l'Aro B 
acabà el campionat en el 36é. lloc, deixant encara 12 
equips darrera seu. 
En resum, el torneig fou un èxit doncs les 
reclamacions foren mínimes (2 en els 183 partits) i en 
canvi l'organització va rebre -sobretot per part dels 
equips més llunyans- diverses sol.licituds per tomar 
l'any vinent. 
Classificació Benjamins: 
1. Tona A - 2. Farners - 3. P.B. Ripoll A - 4. Centelles 
- 5. Bons Aires - 6. El Vendrell - 7. La Garriga - 8. 
E.F. Sant Feliu A - 9. Anglès A - 10. E.F. Gavà B - 11. 
Bons Aires B - 12. E.F. Gavà A -13. Bisbalenc A - 14. 

Sta. Eugènia de Berga - 15. Coma Cros - 16. F.C. 
Gavà A - 17. Quart A - 18. Aro A - 19. Tordera - 20. 
Girona A - 21. Farners B - 22. La Cellera - 23. La 
Salle Figueres A - 24. Girona B - 25. C. Singuerlín -
26. E.F. Sant Feliu B - 27. Coma Cros B - 28. C.N. 
Terrassa A - 29. La Salle Figueres B - 30. Cassà A -
31. Tona B - 32. Dominiques Salt - 33. Bell-lloc - 34. 
Caldes - 35. Llagosterenc - 36. Aro B - 37. Quart B -
38. Hostalric - 39. La Salle Palamós - 40. C.N. 
Terrassa B - 41. P.B. Ripoll B - 42. Cassà A - 43. 
Bisbalenc B - 44. Begur - 45. F.C. Gavà B - 46. 
Anglès B - 47. Bonmatí - 48. Tordera. 
Classificació pre-benjamins: 
1. P.B. Ripoll - 2. Aro - 3. E.F. Sant Feliu A - 4. 
Famers - 5. E.F. Sant Feliu B - 6. Palamós. 

JA SOM CAMPIONS! 
La diada de Sant Jordi va ser molt moguda per als 
seguidors del F.C. Cristinenc. Aprofitant que feia un 
dia primaveral, els responsables de l'equip de Tercera 
Regional van anar a veure el partit que es disputava a 
Girona i enfrontava el Girona i el Sant Ponç, car era 
un partit important per al Cristinenc ja que si el Girona 
perdia l'equip cristinenc es proclamaria campió del 
grup 29 de la tercera regional. 
El Girona va perdre i el Cristinenc es podia proclamar 
campió empatant o guanyant l'Atlètic Saltenc. Aquesta 
situació provocava una mica de nerviosisme a l'afició. 
Aquest estat contrastava amb la tranquil·litat i la 
confiança amb la qual els jugadors afrontaven el partit. 
Tanta confiança alarmava encara més l'aficionat que 
pensava que podia ser la causa de perdre el partit. Però 
no va ser així. Els jugadors van calmar les grades de 
l'única manera possible, fent gols. En finalitzar el 
partit, el resultat fou de sis a zero favorable a l'equip 
local. 
En finalitzar el partit, començà la celebració passant, 
com és habitual en aquestes celebracions, entrenador, 
delegat i directius per la dutxa. Els directius ho van 
voler evitar intentant desaparèixer després del xiulet 
final però poc ho aconseguiren. El públic, que es 
mirava l'escena molt divertit, no s'adonava que els 
jugadors, armats amb cava, s'apropaven i no amb 
molt bones intencions. El resultat ja se'l poden 
imaginar. 
La directiva convidà els jugadors a un sopar amb ball 
al restaurant Romanyà de Santa Cristina d'Aro, creant-
se un gran ambient que continuà per Platja d'Aro fins 
altes hores de la matinada. En aquesta celebració no 
mancaren els agraïments de l'afició i, sobretot, al que 
havia estat entrenador l'any passat i que enguany havia 
jugat amb ells. 
Pel que fa a la resta d'equips no hi ha hagut tanta sort. 
El femení que disputava la Copa de la Reina, caigué 
eliminat a Cornellà per 3-2. 
Els juvenils sembla que han sortit de la zona de 
descens, però els cadets en canvi estan abocats al 
descens. D'altra banda, els infantils que van fer una 
brillant primera volta, en aquests moments es troben a 
meitat de taula. Els alevins estan fent una magnífica 
temporada eren cinquens empatats a punts amb el 
Vilamalla. L'equip femení, el Cristinenc B, es manté 
dins la seva regularitat i es troben a meitat de la 
classificació. Els tres equips de benjamins continuen 
en la línia d'aprenentatge i són el futur del club. 

Consol Patón 
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AGENDA 

PLATJA D 'ARO 
7a. FERIA DE MAYO 
Del 19 al 28 de maig 

• Divendres, 19 de maig: 22 h.: Il·luminació i obertura del 
recinte firal a càrrec de la 
Corporació municipal. Recorregut 
pel recinte firal fins a la Caseta 
Reial on es farà exhibició de 
diversos balls. Gran exhibició de 
focs d'artifici. 
Actuacions de Carmen Sayago (la 
veu de la copia), Grup Folklòric 
d'Arenys de Mar i diferents grups 
folklòrics. 
Actes variats i exhibicions de 
foklore espanyol a les diferents 
casetes. 
• Dissabte, 20 de maig: 
Actuació de Carmen Sayago, el 
Grup Folklòric d'Arenys de Mar i 
diferents grups folkòrics. 16,30 h.: Plaça de la Sardana, 
sortida de la desfilada equina fins al 
recinte firal. 
19 h.: Doma equina de diferents 
escoles al recinte firal. 21 h.: A la Caseta Reial, actuació 
del Grup Folklòric de la Casa 
Extremeña de Rubí. 

• Diumenge, 21 de maig: 
Actuació de Carmen Sayago, el 
Grup Folklòric d'Arenys de Mar i 
diferents grups folklòrics. 12 h.: Doma equina de diferents 
escoles al recinte firal. 
Havaneres amb el grup El Taper. 
• Dilluns 22, dimarts 23 i dimecres 24 de maig: 
Actuació de diferents grups 
folklorics. • Dijous 25 i divendres 26 de maig: 
Actuació de Carmen Sayago, el 
Grup Folklòric d'Arenys de Mar i 
diferents grups folklòrics. 
• Dissabte, 27 de maig: 
Actuació de Carmen Sayago, el 
Grup Folklòric d'Arenys de Mar i 
diferents grups folklòrics 
19 h.: Exhibició canina de l'Escola 
d'ensinistrament La Reserva al 
recinte firal. 
• Diumenge, 28 de maig: 
Actuació de Carmen Sayago, el 
Grup Folklòric d'Arenys de Mar i 
diferents grups folklòrics 
Havaneres amb el grup Jecsalis 24 h.: Tancament oficial de la Feria 
de Mayo 1995. 
Nota: Bases per a la desfilada de 
cavalls i carretes. 

SANTA CRISTINA 
D'ARO 

36è. APLEC DE PEDRALTA 
21 de maig: Matí a Pedralta: 

12 h.: XXI concurs d'allioli. XXVI concurs de rams i conjunts de 
flors boscanes. (Bases dels 
concursos en els programes). 
Dinar campestre. Tarda a Santa Escolàstica: 4,15 h.: Sardanes amb la Cobla 
Selvamar. 
4,30 h.: Festival infantil amb 
l'actuació de La Saragata. Gran 
xocolatada. 
6,30 h.: Fi de festa. Cantada 
d'havaneres amb el grup Llops de 
Mar. Cremat per a tothom. 
Nota: D'acord amb les normes 
vigents queda terminantment 
prohibit fer foc a base de llenya o 
carbonet; queda exclosa de la 
prohibició la utilització de fogons de 
gas butà. 
XIV CONCURS-EXPOSICIO DE 

PLANTES I FLORS 
20 i 21 de maig: 

• Lloc: Zona Esportiva Municipal. 
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+ CENTRE VETERINARI 

Dra. LL PLANDIURA Dr. J. A. ALBÓ 

HORARI (dissabte inclòs): d'11 a 1'30 i de 6 a 8'30 
Diumenge: de 12 a 1 

VISITES A DOMICILI 
CARDIOLOGIA 
HOSPITALITZACIÓ 
MICRO-XIP 
ANÀLISIS CLÍNIQUES 

CIRURGIA 
RAIGS X 
ECOGRAFIA 
OBSTETRICIA 
TRAUMATOLOGIA 

SERVEI D'URGÈNCIES 24 h.: 
Telf. 82 20 25 

Cl. Sant Pere, 8 - SANT FELIU DE GUÍXOLS 

SESHT 
ESCOLA SUPERIOR D' HOSTALERIAI TURISME 
DE SANTPOLDE MAR 

CONVOCATORIA CURS 95/96 

Obert termini sol·licitud d'admissió 

I NIVELL SUPERIOR: DIRECCIÓ HOTELERA 
3 anys. Titulació oficial. Nivell Diplomat 
Universitari (Accés COU) 

TURISME (T.E. y A.T.) 
3 anys. Titulació oficial. Nivell Diplomat Universitari 
(Accés COU) 

CURS DE POSTGRAU 
1 any. (Accés TE. i A.T, diplom. o licenc. univ. 

' NIVELL TÈCNIC: CUINA I RESTAURANT 
3 anys. Accés a partir de 16 anys 
Titulació EURHODIP 

HOTEL-ESCOLA. RESIDENCIA FEMENINA PROPIA 
Facilitats d'allotjament altres alumnes. 

A 40 km de Barcelona 
Més informació: 

Secretaria: Tel.(93) 760 02 12 - 760 00 51 - Fax (93)760 09 85 
08395 SANT POL DE MAR (Barcelona) 



AGENDA 

3a. MOSTRA DE CUINA 
CASSOLANA 

3 de juny: 
A les 21,30 h.: al Pavelló d'Esports 
de la Zona Esportiva Municipal. 
(Venda anticipada de tiquet els 
últims dies de maig i primers de 
juny als baixos de TAjuntament). 

FESTA MAJOR DE SOLIUS 
• Diumenge, 21 de maig: 
10 h.: Ofici a l'església de Solius 
11 h.: Audició de sardanes davant 
l'església. Cobla Emporium. 

SANT FELIU DE 
GUÍXOLS 

EXPOSICIONS: 
Sala d'exposicions del monestir 
• Fins al 25 de maig: Exposició 
África, la gran esperança; Amèrica 
Llatina, a la recerca del seu destí. 
• Fins l ' I l de juny: Exposició 
Nepal. Fotografies de Jordi Gallego 
i Caldas. 
• Sala-museu del pintor guixolenc 
Josep Albertí oberta a la planta 
baixa del Monestir. 

ESPORTS 
FUTBOL 
ARO C.E. 
la. REGIONAL:  •21.05: ARO - RIPOLL (11 h.) •28.05: LLANÇÀ - ARO (17 h.) •04.06: ARO - BEGUR (17 h.) JUVENILS: 
•20.05: BESCANÓ - ARO (17 h.) CADETS: •20.05: ARO - VILAMALLA (16,45 h.) INFANTILS: •20.05: ARO - P.B.B. ALT EMPORDÀ (15 h.) ALEVINS: •20.05: ESCOLA PIA OLOT - ARO (II h.) 
F.C. CRISTINENC-
C.R.E.C. 
3a. REÓIÓNAL: •21.05: BESCANÓ - CRISTINENC 
21.05: CRISTINENC - FARNERS 

•21.05: LA SALLE FIGUERES CRISTINENC INFANTILS: •21.05: JOVENTUT ST. MARTIR - CRISTINENC ALEVINS: 
PERE 

•21.05: CRISTINENC - P.M.E. BEGUR FEMENÍ "B": 
•21.05: CRISTINENC - LA CANYA •28.05: SALTENC - CRISTINENC •04.06: CRISTINENC - SANT PONÇ 
FUTBOL SALA 
PLATJA D'ARO F.S. 
•20.05: PLATJA D'ARO F.S. -
LLORET 
GIMNÀS RIEMBAU-
ELS COLLONUTS 
•20.05: GIMNÀS RIEMBAU -LLOREP VIP 
•27.05: DISCO SKY PINEDA -GIMNÀS RIEMBAU •03.06: GIMNÀS RIEMBAU - F.D. CASSANENC 
HITS BOX-LA MARXETA •20.05: P.M. LLORET DE MAR -HITS BOX •27.05: HITS BOX - BAR RICKY'S TORRASCENTRE 
•03.06: BAR CULLAR - HITS BOX 
TIR OLÍMPIC PLATJA D'ARO • 20 de maig: Tir amb carabina a les 
16 h. al Palau d'Esports. 

AUTOESCOLA 
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Horari pràctic: Tot el dia 
Horari tècnic: 
De 12 a 1 i de 3 a4 h. 
De 7 a 8 i de 8 a 9 h. 

Avgda. Dr. Flèming, 5 
Edifici Pirineu, 2 

Telèfon (972) 81 85 91 
17250 PLATJA D'ARO 

FARMACIES DE GUARDIA 
CASTELL-PLATJAD'ARO: 
• Del 15 al 21 de maig: FARMACIA DE PUIG. Telf. 81.85.43. 
• Del 22 al 28 de maig: FARMÀCIA SALA. Telf. 81.75.64. 
• Del 29 de maig al 4 de juny: FARMÀCIA UTZET. Telf. 81.77.68. 
• Del 5 a I·11 de juny: FARMACIA CIVIT. Telf. 82.29.71. 
• Del 12 al 18 de juny: FARMÀCIA MIRALLES. Telf. 82.64.52. 
• Del 19 ai 25 de juny: FARMÀCIA DE PUIG. Telf. 81.85.43. 
STA. CRISTINA D'ARO: FARMÀCIA FUENTES. Telf. 83.72.U. 

URGÈNCIES 
• Policia Local Castell-Platja d'Aro: Tel. 82 57 771092 (urgències) 
»Policia Local Santa Cristina d'Aro: Tel. 83 82 82. 
•Dispensari mèdic Platja d'Aro: Tel. 81 6213. 
• Creu Roja: Tels. 81 92 22 / 81 81 51. 
• Guàrdia Civil: Tel. 81 75 94. 
• Bombers: Tel. 81 93 08. 

ÍCÀlvÍtUTZ 

CARNISSERIA XARCUTERIA 
EMBOTITS 

ARTESANS 
Avinguda de la Platja, 7 4 

Telèfon (972) 81 68 97 
CASTELL D ARÓ 

Baix Empordà 
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VAGÓ DE CUA 

Demografía 
CASTELL-PLATJA D'ARO 
NAIXEMENTS: 
Maite Martínez Amezcua 22-03-95 
Silvia Alvarez Reyes 23-03-95 
María Donatiu Losada 30-03-95 
Alexandre Victorio Tena 04-04-95 
Aitor Codinach Jara 12-04-95 
Elizabeth-Mary Murphi Fernandez 23-04-95 
Antonio Torres Galindo 19-04-95 
Nordem Annasirí Mohand 19-04-95 
MATRIMONIS: 
Juan Martínez Soler amb María Casellas Frou, 
19.03.95 / Eloy Santana Martin amb Isabel Pilar 
Roman Heras, 18.03.95 / Joan Lloverás Agredano 
amb Alexandra Freixas Costa, 25.03.95 / Oríol Cantó 
Naves amb Marta Oliver Bague, 8.04.95 / Xavier 
Soler Tomás amb Mònica Guma Uríel, 7.04.95 / 
Josep Maria Sacasa Garrote amb Elena Quesada 
Barranco, 8.04.95 / Jaume Gibert Marti amb Anna 
María Ribot Segura, 29.04.95 / Angel Ibañez 
Martinez amb Marta Princep Mota, 29.04.95 / Josep 
Alberti Costa amb Manuela Fuentes González, 
22.04.95 / Juan José Alcalde Carrero amb María 
Rosarío Valle Novaldos, 22.04.95 / Antonio 
Maldonado Ontoría amb Anna María Frez Gatell, 
22.04.95 / Francisco Javier Mayólas Ripoll amb 
Evelyn Alsina Marín, 23.04.95 / Tomás Martinez 
Lozano amb Maria Núria Pujol Jover, 29.04.95 
DEFUNCIONS: 
Margarith Hofstetter 13-04-95 

STA. CRISTINA D'ARO 
NAIXEMENTS: 
Manuel Arroyo Mazorra 26-03-95 
MATRIMONIS: 
Francesc Xavier Estel Rabassa amb Beatriz Maestro 
Castillo, 7-04-95 / Josep Vendrell Turon amb Isabel 
Pernal Suñer, 6-05-95 / Jordi Tabemer Costa amb 
Núría Salgas Castaño, 6-05-95 / Alberto Parals 
Sabater amb Rocio Garcia Lara, 13-05-95 
DEFUNCIONS: 
Teresa Quer Sala 08-04-95 
Julio de Miguel Hernando 16-04-95 

Serveis Nàutics 
COSTA BRAVA 

Reparació i manteniment de 
vaixells de vela 
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CALENDARI REFRANYER DE JUNY 
1 DJ Si plou a prímers de juny, el bon temps és 

lluny. 
2 DV Quan el juny entra, pren la falç i neteja Tera. 
3 DS Aigua de juny prímerenca molts mals 

arrenca. 4 DG Pel juny, cada gota com el puny. 
5 DL De tard o de lluny. Corpus pel juny. 
6 DM Aigües de juny mal solen dur. 
7 DC Si plou en juny, plou a punt. 
8 DJ Pe juny la roba ja pots dir que sobra. 
9 DV Pe juny, de tres vestits pose-te'n un. 

10 DS Per Santa Margarida, l'avellana és mitja. 11 DG Dels glans florits pel juny, tot l'any el porc en gruny. 
12 DL Juny plujós, garber polsós 
13 DM Per Sant Antoni de juny, de camp d'ordi no 

se'n veu un. 
14 DC Juny esplendent, any excel.lent. 
15 DJ Pel juny, les faves al puny. 
16 DV Pel juny, la falç al puny. 
17 DS L'herba, curta o llarga, pel juny ha d'ésser 

segada. 18 DG Per Santa Marina, ni boga no sardina. 
19 DL Juny hermós, juny abundós. 
20 DM Pel juny el bou, no es juny al jou. 
21 DC Juny fred, mata l'esplet. 
22 DJ Quan floreix pel juny, vés-hi amb el puny. 
23 DV El fenc, curt o llarg, pel juny ha d'ésser segat. 
24 DS Si vols matar al teu galan, dóna-li cols per Sant Joan. 
25 DG Juny, juliol i agost, ni dona, ni col, ni most. 
26 DL Pel juny no has de junyir el bou al jou. 
27 DM Pel juny, juliol i agost, ni peix, ni dones, ni cols. 
28 DC Si pel juny plou, el bon temps es remou. 
29 DJ Si plou per Sant Pere, trenta dies al darrera. 
30 DV No menjaràs pa tou si a RAÍ/E'Í de juny plou. 

(Del Calendari amb refranys per tots els dies de 
Josep M. Viader. Impremta Viader, 1947) 

d . Cal Rei, 21 
17249 CASTELL D'ARO 

Tel. (972) 82 64 81 
Fax(972)82 67 63 

L'empresa de SERVEI I NETEJA BANCELLS us ofereix: 
- La neteja i el manteniment de torres, cases, xalets, pisos, 

apartaments,... que estiguin o no tancats. 
- Primeres netejes de pisos nous, cases, apartaments,... 

També us oferim: 
- La neteja de cap de setmana i rentada de roba. 
- El manteniment de jardins privats o comunitàris. 

Si voleu quedar satisfets amb un bon servei poseu-vos en contacte 
amb nosaltres a la següent direcció i telèfon: # SERVEI I NETEJA 

BANCELLS 
Parc. 3a. Urb. Llac del Cigne 

Telèfon ( 9 7 2 ) 4 7 2 1 3 1 
17455 CALDES DE MALAVELLA (Girona) 



RESIDENCIA GERIATRICA 
SANT MARTÍ 
CA Dr. Vilaseca, 39 

Telfs. 65 08 07/651557 

Curtes i llargues estades 

CALONGE (Costa Brava) Girona 
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ROBERT VALLRIBERA 

VOTA 

Castell - Platja d'Aro - S'Agaró 


